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PROTOKÓŁ NR XVII/2019 z XVII sesji RADY MIASTA 

GDAŃSKA, która odbyła się w dniu 28 listopada 2019 

roku w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku ul. 

Wały Jagiellońskie 1 

 

 

Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 33 radnych, 

Nieobecni radni – Plewa Romuald. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

 

PUNKT 1 

SPRAWY REGULAMINOWE 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Otworzyła obrady XVII sesji Rady Miasta Gdańska. Powitała nowych Radnych: Barbarę 

Imianowską oraz Przemysława Majewskiego. Poprosiła radnego Jana Peruckiego o 

odczytanie roty. Radni zostali zaślubowani. 

Poinformowała o wpływie projektów uchwał. 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zasad bezprzetargowej sprzedaży lokali mieszkalnych i budynków 

jednorodzinnych oraz warunków udzielania i wysokości stawek procentowych bonifikat 

(druk 439);  

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia warunków 

udzielania bonifikat oraz wysokości stawek procentowych bonifikaty przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych wybudowanych na  zasadach określonych w uchwale Rady Ministrów nr 268 

z dnia 27  grudnia 1982 roku w sprawie zasad realizacji i finansowania budownictwa 

mieszkaniowego (druk 440); 

Wniosek o zmianę porządku obrad – przeniesienie druku 434 z pkt 4, ppkt 20, do pkt 4, 
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ppkt 71C 

Wpłynął wniosek Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości o włączenie do porządku obrad 

projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składów osobowych Komisji 

Rewizyjnej, Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji oraz stałych Komisji Rady Miasta 

Gdańska (druk 443);  

 

Wpłynął wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego o włączenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulic: Barwnej, Dobrzyńskich, Geodetów, 

Kwiatowej, Kwietniowej, Narcyzowej, Rusałki, Rycerza Blizbora, Sierpniowej, Sztutowskiej, 

100-lecia Związku Harcerstwa Polskiego do kategorii dróg gminnych (druk 444);  

 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana XXX dotyczącej 

działania dyrektora Gdańskiego Domu Integracyjno-Rodzinnego (druk 445);  

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do porządku obrad 

projektu uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Gdańskiego Centrum 

Świadczeń (druk 446);  

 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie w Gdańsku (druk 447);  

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Gdańska (druk 

448);  

 

Wpłynęły autopoprawki: 

(druk 435), pkt 4, ppkt 1 

(druk 436), pkt 4, ppkt 2 

(druk 421), pkt 4, ppkt 73 

(druk 431), pkt 4, ppkt 75 

 

Przeprowadziła głosowania o włączenie: 

 

(druk 439) 

  za      - 33  
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         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt. 4 ppkt 71A 

 

 

(druk 440) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt. 4 ppkt 71B 

 

Zmiana porządku obrad – przeniesienie druku 434 z pkt 4, ppkt 20, do pkt 4, ppkt 71C 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

 

(druk 443) 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 
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Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt. 4 ppkt 78 

 

 

(druk 444) 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt. 4 ppkt 19A 

 

 

(druk 445) 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt. 4 ppkt 79 

 

 

(druk 446) 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Druk będzie w pkt. 4 ppkt 80 

 

(druk 447) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt. 4 ppkt 81 

 

 

 

(druk 448) 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk będzie w pkt. 4 ppkt 82 

 

 

1. Sprawy regulaminowe 

 otwarcie sesji. 

 

Ślubowanie Radnych - pani Barbary Imianowskiej i pana Przemysława Majewskiego 

 

2. Komunikaty: 

- Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska, 

 Przedstawienie działalności Fundacji DKMS i rejestracja potencjalnych dawców szpiku - 

p. Magdalena Przysłupska 

 "Każdy Może Pomóc" - VIII edycja świątecznego projektu Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie - p. 

Magdalena Theus 
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- Prezydent Miasta Gdańska  

Informacja o zawarciu umowy o partnerstwie publiczno-prywatnym pomiędzy Miastem Gdańsk         

a konsorcjum GGI Dolne Miasto dla przedsięwzięcia „Zagospodarowanie obszaru dawnej zajezdni 

tramwajowej na Dolnym Mieście w Gdańsku." 

Prezentację w formie multimedialnej (czas ok. 10 min.) przedstawi inwestor p. Mikołaj Konopka 

 

- Komisje Rady Miasta Gdańska 

 

3. Oświadczenia klubów.  

 

4. Uchwały: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska  

(druk 435 + autopoprawka); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 

Jolanta Ostaszewska  – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Strategii i Budżetu - pozytywna 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej-          pozytywna 

Komisja Zagospodarowania Przestrzennego-    pozytywna 

Komisja Samorządu i Ładu Publicznego-             pozytywna 

Komisja Edukacji-                                                    pozytywna 

Komisja Rodziny i Polityki Społecznej-                 pozytywna 

Komisja Kultury i Promocji-                                   nie opiniowano 

Komisja Sportu i Turystyki-                                    pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju-                   pozytywna 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2019 rok (druk 436 + 

autopoprawka); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 

Jolanta Ostaszewska  – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Strategii i Budżetu - pozytywna 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej-          pozytywna 
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Komisja Zagospodarowania Przestrzennego-    pozytywna 

Komisja Samorządu i Ładu Publicznego-             pozytywna 

Komisja Edukacji-                                                    pozytywna 

Komisja Rodziny i Polityki Społecznej-                 pozytywna 

Komisja Kultury i Promocji-                                   nie opiniowano 

Komisja Sportu i Turystyki-                                    pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju-                   pozytywna 

 

3) w sprawie niedochodzenia rekompensaty za koszty odzyskiwania należności, o której mowa w art. 10 

ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o terminach zapłaty w transakcjach handlowych (druk 428); 

 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Emilia Kosińska – Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska 

   Agnieszka Trojanowska  –Dyrektor Wydziału Finansowego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Strategii i Budżetu - pozytywna 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej- pozytywna 

 

4) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie ustanowienia Nagrody Naukowej Miasta 

Gdańska im. Jana Heweliusza (druk 396); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

  Aleksandra Dulkiewicz – Prezydent Miasta Gdańska 

Barbara Frydrych  –Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja  Kultury i Promocji - pozytywna 

Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

5) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie ustanowienia Nagrody Miasta Gdańska dla 

młodych naukowców im. Jana Uphagena (druk 397); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Aleksandra Dulkiewicz – Prezydent Miasta Gdańska 

Barbara Frydrych  –Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Kultury i Promocji - pozytywna 

Komisja Edukacji - pozytywna 
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6) w sprawie wzniesienia Pomnika Lecha Bądkowskiego (druk 426); 

                      

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Aleksandra Dulkiewicz – Prezydent Miasta Gdańska 

Barbara Frydrych  –Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Kultury i Promocji - pozytywna 

 

7) w sprawie wzniesienia Pomnika Ireny Jarockiej (druk 427); 

                     

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Aleksandra Dulkiewicz – Prezydent Miasta Gdańska 

Barbara Frydrych  –Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Kultury i Promocji - pozytywna 

 

8) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przepisów porządkowych związanych z 

przewozem taksówkami osób i ich bagażu na terenie Gminy Miasta Gdańska (druk 382); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta Gdańska 

Grzegorz Bystry   – Dyrektor Wydziału Komunikacji  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej - pozytywna 

 

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Wyspy Sobieszewskiej w 

rejonie ulic Nadwiślańskiej i Jodowej w mieście Gdańsku (druk 415); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel -Turek   – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 

10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa Dolna w rejonie 

ulicy Pomorskiej 68 II w mieście Gdańsku (druk 416); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel –Turek   – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 

11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nowy Port - Letnica rejon 

ulic Wyzwolenia, tzw. Nowej Wyzwolenia i Letnickiej w mieście Gdańsku (druk 437); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel – Turek   – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 

12) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu przestrzennego Ujeścisko w rejonie ulic 

Łódzkiej i Orląt Lwowskich w mieście Gdańsku (druk 360); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel -Turek   – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 

13) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Szadółki rejon ulicy Nowej Jabłoniowej w mieście Gdańsku (druk 361);   

                                      

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel -Turek   – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

          

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 

14) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Aniołki 

park leśny przy Uniwersyteckim Centrum Klinicznym w mieście Gdańsku (druk 400); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel – Turek   – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 

15) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Aniołki 

rejon Opery Bałtyckiej w mieście Gdańsku (druk 401); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel -Turek   – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 

16) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Wrzeszcz Dolny rejon alei gen. Józefa Hallera 201 w mieście Gdańsku (druk 402); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel- Turek   – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 

17) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Suchanino - rejon ulic Schuberta i Nowolipie w mieście Gdańsku (druk 417); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel –Turek   – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 

18) w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Brzeźno 

rejon ulic Krasickiego i Gałczyńskiego w mieście Gdańsku (druk 399); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 



11 
 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel –Turek   – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 

19) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Brzeźno rejon ulic Krasickiego i Południowej w mieście Gdańsku (druk 403); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel –Turek   – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

19A) projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulic: Barwnej, Dobrzyńskich, Geodetów, Kwiatowej, 

Kwietniowej, Narcyzowej, Rusałki, Rycerza Blizbora, Sierpniowej, Sztutowskiej, 100-lecia Związku 

Harcerstwa Polskiego do kategorii dróg gminnych (druk 444 ); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Emilia Lodzińska – Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

 

20) zmieniająca uchwalę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia warunków udzielania oraz wysokości 

stawek procentowych bonifikaty od opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego gruntów w prawo własności tych gruntów (druk 434); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Alan Aleksandrowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Tomasz Lechowicz  –Dyrektor Wydziału Skarbu 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

21) w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Kościerskim i Powiatem Kartuskim w sprawie powierzenia 

Powiatowi Kościerskiemu organizacji przewozów pasażerskich w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich (druk 414); 

                      

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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Sebastian Zomkowski  – Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

 

22) w sprawie ustalenia opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie na parkingu strzeżonym 

oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi (druk 408); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Joanna Pińska  – Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Samorządu i Ładu Publicznego– pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu - pozytywna 

 

 

 

23) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia i nadania statutu Gdańskiego Centrum Informatycznego  

(druk 425); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Krzysztof Pękala – Dyrektor Biura Informatyki 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 

24) w sprawie upoważnienia Dyrektora Gdańskiego Centrum Świadczeń do załatwiania indywidualnych 

spraw z zakresu administracji publicznej (druk 404); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Janina Liedtke-Jarema  – Dyrektor Gdańskiego Centrum Świadczeń 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 

 

25) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia szczegółowego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta Gdańska 

na rok 2019 (druk 405); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 

Izabela Chorzelska –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej - pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu-  pozytywna 

 

26) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku (druk 422); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Strategii i Budżetu -  pozytywna 

Komisja Rodziny i Polityki Społecznej - pozytywna 

 

27)  w sprawie określenia źródeł dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich 

przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków 

własnych samorządowych jednostek budżetowych (druk 398); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Strategii i Budżetu -  pozytywna 

Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

28)  w sprawie utraty mocy uchwały XXXV/1014/09 Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 2009 roku w 

sprawie wynagradzania nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest Miasto 

Gdańsk (druk 418); 

                      

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 
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Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu - pozytywna 

 

29)  w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych 

przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Gdańsk (druk 429); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

30) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja 

Kopernika w Gdańsku w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika W Gdańsku 

(druk 362); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

31) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego im. dr. Władysława 

Pniewskiego w Gdańsku w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcącego im. dr. Władysława Pniewskiego 

W Gdańsku (druk 363); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

32) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego  z Oddziałami 

Dwujęzycznymi im. Bohaterów Westerplatte wchodzącego w  skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

nr 13 w Gdańsku w czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Dwujęzycznymi im. 

Bohaterów Westerplatte wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 13 w Gdańsku (druk 

364); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

33) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego IV Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami 

Mistrzostwa Sportowego im. Marynarzy Wojsk Ochrony Pogranicza wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 5 w Gdańsku w czteroletnie IV Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami 

Mistrzostwa Sportowego im. Marynarzy Wojsk Ochrony Pogranicza wchodzące w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 5 w Gdańsku (druk 365); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

34)  w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego V Liceum Ogólnokształcącego im. Stefana 

Żeromskiego w Gdańsku w czteroletnie V Liceum Ogólnokształcące im. Stefana Żeromskiego w 

Gdańsku (druk 366); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

35)  w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego VI Liceum Ogólnokształcącego   wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 6 w Gdańsku w czteroletnie VI Liceum Ogólnokształcącego 

wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 6 w Gdańsku (druk 367); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 
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Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

36)  w sprawie  stwierdzenia przekształcenia trzyletniego VII Liceum Ogólnokształcącego im. Józefa 

Wybickiego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 7 w Gdańsku w czteroletnie VII 

Liceum Ogólnokształcącego im. Józefa Wybickiego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 7 w Gdańsku (druk 368); 

 

 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

37)  w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego VIII Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji 

Edukacji Narodowej w Gdańsku w czteroletnie VIII Liceum Ogólnokształcące im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Gdańsku (druk 369); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

38)  w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego IX Liceum Ogólnokształcącego im. Krzysztofa 

Kolbergera wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Gdańsku w czteroletnie IX 

Liceum Ogólnokształcące im. Krzysztofa Kolbergera wchodzące w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 1 w Gdańsku (druk 370); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

39) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego X Liceum Ogólnokształcącego Dwujęzycznego w 

Gdańsku w czteroletnie X Liceum Ogólnokształcące Dwujęzyczne w Gdańsku (druk 371); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

40) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XI Liceum Ogólnokształcącego Szkoły Mistrzostwa 

Sportowego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Mistrzostwa Sportowego w Gdańsku w czteroletnie XI 

Liceum Ogólnokształcące  Szkołę Mistrzostwa Sportowego wchodzące w skład  Zespołu Szkół 

Mistrzostwa Sportowego w Gdańsku (druk 372); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

41)  w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XII Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami 

Sportowymi wchodzącego w skład Zespołu Szkół Sportowych i Ogólnokształcących im. Janusza 

Kusocińskiego w Gdańsku w czteroletnie XII Liceum Ogólnokształcące  z Oddziałami Sportowymi 

wchodzące w skład Zespołu Szkół Sportowych i Ogólnokształcących im. Janusza Kusocińskiego w 

Gdańsku (druk 373); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

42) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XIV Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 8 w Gdańsku w czteroletnie XIV Liceum 

Ogólnokształcące im. Jana Pawła II wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 8 w 

Gdańsku (druk 374); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
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Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

43) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XV Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami 

Dwujęzycznymi im. Zjednoczonej Europy w Gdańsku w czteroletnie XV Liceum Ogólnokształcące z 

Oddziałami Dwujęzycznymi im. Zjednoczonej Europy w Gdańsku (druk 375); 

 

                                 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                                 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                                 Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

        Opinie Komisji: 

       Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

44) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XIX Liceum Ogólnokształcącego im. Mariana 

Mokwy w Gdańsku w czteroletnie XIX Liceum Ogólnokształcące im. Mariana Mokwy w Gdańsku (druk 

376); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

45) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XX Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami 

Dwujęzycznymi im. Zbigniewa Herberta wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 12 

w Gdańsku w czteroletnie XX Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Zbigniewa 

Herberta wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 12 w Gdańsku (druk 377); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

46)  w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XXI Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami 

Sportowymi w Gdańsku w czteroletnie XXI Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Sportowymi w 
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Gdańsku (druk 378); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

47)  w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XXIII Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 10 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Gdańsku w 

czteroletnie XXIII Liceum Ogólnokształcące wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 

10 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Gdańsku (druk 380); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

48)  w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XXIV Liceum Ogólnokształcącego im. Stefana 

Banacha wchodzącego w skład  Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 w Gdańsku w czteroletnie XXIV 

Liceum Ogólnokształcących im. Stefana Banacha wchodzące w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 2 w Gdańsku (druk 381); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

  

49) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XXV Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 9 w Gdańsku w czteroletnie XXV Liceum Ogólnokształcące 

wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 9 w Gdańsku  (druk 407); 

 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
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Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

50) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 2 im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego wchodzącego w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1                         

w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 2 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego wchodzące w skład 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gdańsku (druk 383); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

  

51) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 3 wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 3 wchodzące w skład 

Zespołu Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich w Gdańsku (druk 384); 

                               

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

  

52) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 4 im. Obrońców Poczty Polskiej 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Łączności im. Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku w pięcioletnie 

Technikum nr 4 im. Obrońców Poczty Polskiej wchodzące w skład Zespołu Szkół Łączności im. 

Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku (druk 385); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

  

53) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 5 wchodzącego w skład 

Państwowych Szkół Budownictwa im. Prof. Mariana Osińskiego w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 
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5 wchodzące w skład Państwowych Szkół Budownictw im.      Prof. Mariana Osińskiego w Gdańsku 

(druk 386); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

54) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 7 wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Architektury Krajobrazu i Handlowo-Usługowych im. Władysława Szafera w Gdańsku w 

pięcioletnie Technikum nr 7 wchodzące w skład Zespołu Szkół Architektury Krajobrazu i Handlowo-

Usługowych im. Władysława Szafera w Gdańsku (druk 387); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

  

55) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 8 wchodzącego w skład Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 8 wchodzące w 

skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 w Gdańsku (druk 388); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

  

56) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 9 im. Xymeny Zaniewskiej 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Kreowania Wizerunku w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 9 

im. Xymeny Zaniewskiej wchodzące w skład Zespołu Szkół Kreowania Wizerunku w Gdańsku (druk 

389); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
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Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

  

57) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 11 wchodzącego w skład Szkół 

Ekonomiczno-Handlowych im. Macierzy Szkolnej w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 11 wchodzące 

w skład Szkół Ekonomiczno-Handlowych im. Macierzy Szkolnej w Gdańsku (druk 390); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

58) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 12 wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Samochodowych im. I Brygady Pancernej im. Bohaterów Westerplatte w Gdańsku w pięcioletnie 

Technikum nr 12 wchodzące w skład Zespołu Szkół Samochodowych im. I Brygady Pancernej im. 

Bohaterów Westerplatte w Gdańsku (druk 391); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

59) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 13 wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Energetycznych w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 13 wchodzące w skład Zespołu Szkół 

Energetycznych w Gdańsku (druk 392); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

60) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 14 wchodzącego w skład Centrum 
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Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 14 wchodzące w 

skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 w Gdańsku (druk 393); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

  

61) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 16 wchodzącego w skład Zespołu 

szkół Morskich im. Bohaterskich Obrońców Westerplatte w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 16 

wchodzące w skład Zespołu Szkół Morskich im. Bohaterskich Obrońców Westerplatte w Gdańsku (druk 

394); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

  

62) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 18 wchodzącego w skład Szkół 

Okrętowych i Technicznych "Conradinum" w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 18 wchodzące w 

skład Szkół Okrętowych i Technicznych "Conradinum" w Gdańsku (druk 395); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

63) w sprawie stwierdzenia przekształcenia Centrum Kształcenia Praktycznego nr 1 wchodzącego w skład 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gdańsku w Centrum Kształcenia 

Zawodowego nr 1 wchodzącego w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w 

Gdańsku (druk 412); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
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Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

64) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 

wchodzącego w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gdańsku  w 

czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych wchodzące w skład Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gdańsku (druk 413); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

65) w sprawie nazwy dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 1 wchodzącej w skład Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gdańsku (druk 409); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

66) w sprawie zmiany nazwy dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 5 wchodzącej w skład 

Państwowej Szkoły Budownictwa im. Prof. Mariana Osińskiego w Gdańsku (druk 410); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

  

67) w sprawie zamiany dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 14 wchodzącej w skład Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 w Gdańsku (druk 411); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

  

68)  w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum nr 21 im. Dziedzictwa Pontyfikatu Jana 

Pawła II w Gdańsku (druk 406); 

                      

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

69) w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Przysposabiającego do Pracy                    

w Gdańsku (druk 379); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Grzegorz Kryger  –Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji -  pozytywna 

 

70) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla 

Gdańskich Nieruchomości samorządowego zakładu budżetowego w Gdańsku na 2019 rok (druk 419); 

                         

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Piotr Kryszewski  – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej -  pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu -  pozytywna 

 

71) w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta 

Gdańska na lata 2020-2024 (druk 438); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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Piotr Kryszewski  – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej -  pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

71A) w sprawie zasad bezprzetargowej sprzedaży lokali mieszkalnych i budynków jednorodzinnych 

oraz warunków udzielania i wysokości stawek procentowych bonifikat (druk 439);                

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Tomasz Lechowicz  –Dyrektor Wydziału Skarbu 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

 

71B) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia warunków udzielania         

bonifikat oraz wysokości stawek procentowych bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych 

wybudowanych na  zasadach określonych w chwale Rady Ministrów nr 268 z dnia 27  grudnia 1982 

roku w sprawie zasad realizacji i finansowania budownictwa mieszkaniowego (druk 440);  

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Tomasz Lechowicz  –Dyrektor Wydziału Skarbu 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

71C) zmieniająca uchwalę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia warunków udzielania oraz 

wysokości stawek procentowych bonifikaty od opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntów w prawo własności tych gruntów (druk 434); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Alan Aleksandrowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Tomasz Lechowicz  –Dyrektor Wydziału Skarbu 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna 
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72) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Gdańska (druk 420); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Olga Goitowska  – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej -  pozytywna 

Komisja Samorządu i Ładu Publicznego - pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna 

 

Opinia Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego – pozytywna z następującą uwagą: 

„W projekcie uchwały nie określono do kogo należy egzekwowanie obowiązków zawartych w niniejszym  

 Regulaminie.” 

 

73) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk 421 + 

autopoprawka); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Olga Goitowska  –Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej -  pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu -  pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna 

 

Opinia Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego – pozytywna 

 

74) w sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 

stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia sposobu 

obliczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, które w części 

stanowią nieruchomość, którą zamieszkują mieszkańcy, a części nieruchomości, na której nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (druk 430); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Olga Goitowska  –Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
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Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej -  pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu -  pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju -  pozytywna 

 

75) w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik                          

lub worek o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych powstałych na 

nieruchomościach, na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (druk 

431+autoporawka); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawca: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Olga Goitowska  –Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej -  pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu -  pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna 

 

76) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Miasta Gdańska oraz warunków 

i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej (druk 433); 

 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Olga Goitowska  –Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej -  pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu - pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna 

 

77) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Miasta 

Gdańska oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

(druk 432); 

                          

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Olga Goitowska  –Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
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Opinie Komisji: 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej -  pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu -  pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

 

78) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składów osobowych Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz stałych Komisji Rady Miasta Gdańska (druk 443); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości  

 

79) w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana XXX dotyczącej działania dyrektora Gdańskiego 

Domu Integracyjno-Rodzinnego (druk 445);   

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji do spraw Skarg, Wniosków i Petycji 

 

80)  w sprawie rozpatrzenia skargi  na Dyrektora Gdańskiego Centrum Świadczeń  (druk 446); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji do spraw Skarg, Wniosków i Petycji 

 

81) w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Gdańsku  (druk 

447); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji do spraw Skarg, Wniosków i Petycji 

 

82) w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Gdańska  (druk 448); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji do spraw Skarg, Wniosków i Petycji 

 

5. Wnioski, oświadczenia osobiste.  

6. Zakończenie obrad. 

 

 

PUNKT 2 

KOMUNIKATY 
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Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o możliwości zarejestrowania się jako dawca szpiku w czasie sesji w 

fundacji DKMS. 

 

MAGDALENA PRZYSŁUPSKA – przedstawicielka fundacji DKMS 

Opowiedziała o tym, czym zajmuje się fundacja – o „bliźniakach genetycznych”, kto może 

zostać dawcą szpiku, metodach pobraniach szpiku. Opisała działania edukacyjne fundacji.  

 

KAROLINA MRÓZ - pracownica Biura Rady Miasta Gdańska 

Opowiedziała o sytuacji swojej córki, która urodziła się z białaczką. Poinformowała o 

pomocy z fundacji DKMS, która znalazła „bliźniaka genetycznego” dziecka. Namawiała na 

zarejestrowanie się jako dawca szpiku. 

 

MAGDALENA PRZYSŁUPSKA – przedstawicielka fundacji DKMS 

Przedstawiła historię innego człowieka, który żyje dzięki dawcy szpiku. Podziękowała 

miastu za organizowanie akcji rejestracyjnych. 

 

MAGDALENA THEUS – przedstawicielka Miejskiego ośrodka Pomocy Rodzinie 

Zaprosiła do uczestnictwa w akcji „Każdy Może Pomóc” oraz „Wigilijna Paczka”. 

 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ – Prezydent Miasta Gdańska 

Poinformowała o bieżącej sytuacji oświaty w Gdańsku. Prezentacja stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

 

MIKOŁAJ KONOPKA – inwestor 

Opowiedział o zawarciu umowy o partnerstwie publiczno-prywatnym pomiędzy Miastem 

Gdańsk a konsorcjum GGI Dolne Miasto dla przedsięwzięcia „Zagospodarowanie obszaru 

dawnej zajezdni tramwajowej na Dolnym Mieście w Gdańsku”. 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o wpłynięciu komunikatów z Urzędów Skarbowych w związku z 

oświadczeniami majątkowymi – wszyscy radni złożyli oświadczenia za 2018 rok w terminie. 

W stosunku do 11 z nich stwierdzono nieprawidłowości, wszyscy radni, których je dotyczyły 

złożyli stosowne wyjaśnienia. 
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Radny KRYSTIAN KŁOS – przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu 

Zaprosił na posiedzenie Komisji, która odbędzie się 02.12. o godzinie 14. 

 

PUNKT 3 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR 

Poinformował o stanowisku Klubu Koalicji Obywatelskiej w sprawie ułatwieniu rekrutacji do 

przedszkoli dla w pełni zaszczepionych dzieci. Klub  sprzeciwia się nasilającym się ostatnio 

ruchom antyszczepionkowym. Wspomniał o skutkach nowelizacji ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach, m.in. o podwyższeniu kosztów dla mieszkańców, która, 

zdaniem Klubu Koalicji Obywatelskiej, jest wymysłem władzy państwowej, czyli Klubu PiS. 

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Wyraził zadowolenie z raportu o bieżącej sytuacji oświaty w Gdańsku, m.in. z tego, że 

wakaty na stanowiska zaczynają się powoli uzupełniać. Poinformował, że inwestycje na 

poziomie 10 mln złotych z budżetu nie są duże, chociaż na przestrzeni 12 lat widać pewien 

postęp w remontowaniu budynków szkolnych. Wyraził niezadowolenie, że Prezydent 

Miasta Gdańska nie wspomniała w komunikatach o tym, dlaczego zbankrutował system 

MEVO i kto za to odpowiada. Przyznał, że wiodącym punktem posiedzenia jest kwestia 

odbioru odpadów od mieszkańców. Poinformował, że kwestia składek jest, według 

społeczeństwa w Gdańsku, niesprawiedliwa. Zmiana ustawy o odbiorze odpadów 

komunalnych wynika z dyrektyw Unii Europejskiej, dlatego Polska powinna się im 

podporządkować i nie ma się co dziwić, że ustawy są modernizowane. Gminy nie muszą 

odbierać odpadów od przedsiębiorców, lecz Gdańsk chce to robić, przez co mieszkańcy 

mogą ponosić większe koszty, co, według odbiorców jest niesprawiedliwe. Nie zgodził się 

z Przewodniczącym Śpiewakiem-Dowborem, że za podwyżki odpowiada władza centralna, 

czyli PiS. Stwierdził, że za podwyżkę cen odbioru odpadów odpowiada monopolizacja firm 

odpowiadających za ich wywóz w Gdańsku, 

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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Stwierdził, że nie ma dyrektywy Unii Europejskiej nakazującej Państwom wyprowadzenie 

nieruchomości niezamieszkałych z systemu. Poinformował również, że dumpingowe ceny 

dla przedsiębiorców ustawa narzuca. Poza tym, stwierdził, że spółka, która zajmuje się 

wywozem odpadów w mieście działa właśnie przeciwko monopolowi cen, dlatego w innych 

miastach stawka za wywóz odpadów wzrosła o 100%, a w Gdańsku jedynie o 12%.  

 
Radna BEATA DUNAJEWSKA 

Stwierdziła, że gdyby Miasto nie odbierało odpadów od przedsiębiorców, to byłoby wiele 

sytuacji, gdzie śmieci zostałyby wywożone, np. do lasu, dlatego podziękowała władzom 

Gdańska za ten pomysł. Cieszy się, że po wielu latach udało się wprowadzić dodatkową 

punktację dla rodziców dzieci zaszczepionych przy rekrutacji do przedszkoli. Poinformowała, 

że listopad jest miesiącem, kiedy wspominamy zmarłych, dlatego podsunęła pomysł 

Przewodniczącej Rady Miasta, by w przyszłym roku w jakiś sposób uczcić zmarłych 

Radnych Wolnej Polski (czyli tych, którzy sprawowali tę funkcję po 1988 roku), np. poprzez 

wydawnictwo. Poprosiła obecnych na Sali Przewodniczącego Rady Dzielnicy Nowy Port 

oraz Przewodniczącego Zarządu o ustosunkowanie się do pisma WdG dotyczącego 

stworzenia parku w Szańcu Zachodnim i podjęcie odpowiednich działań, aby pieniądze 

uzyskane z Unii Europejskiej na ten cel nie zostały odebrane. 

 

PUNKT 4 

UCHWAŁY 

 

1) Zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Gdańska (druk 435 + autopoprawka) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KSiB, KPGiM, KZP, KSiŁP, KE, KRiPS, KSiT, KZR pozytywne. KKiP nie opiniowała. 

 

EMILIA KOSIŃSKA Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 20  

         przeciw   - 2 
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         wstrzymało się  - 8 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/349/19 

        z dnia 28 listopada 2019 roku 

Zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta Gdańska 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2019 rok 

(druk 436 + autopoprawka) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KSiB, KPGiM, KZP, KSiŁP, KE, KRiPS, KSiT, KZR pozytywne. KKiP nie opiniowała. 

 

EMILIA KOSIŃSKA Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 20  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 10 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVII/350/19 

        z dnia 28 listopada 2019 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Gdańska na 2019 rok 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

3) w sprawie niedochodzenia rekompensaty za koszty odzyskiwania należności, o 

której mowa w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o terminach zapłaty w 

transakcjach handlowych (druk 428) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KSiB, KPGiM pozytywne. 

 

EMILIA KOSIŃSKA Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/351/19 

        z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie niedochodzenia rekompensaty za koszty odzyskiwania 

należności, o której mowa w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. 

o terminach zapłaty w transakcjach handlowych 
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Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

4) zmieniająca uchwałę Rady Miasta w sprawie ustanowienia Nagrody Naukowej 

Miasta Gdańska im. Jana Heweliusza (druk 396) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KKiP, KE pozytywne.. 

 

BARBARA FRYDRYCH Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/352/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

zmieniająca uchwałę Rady Miasta w sprawie ustanowienia 

Nagrody Naukowej Miasta Gdańska im. Jana Heweliusza 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

5) zmieniająca uchwałę Rady Miasta w sprawie ustanowienia Nagrody Miasta Gdańska 

dla młodych naukowców im. Jana Uphagena (druk 397) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KKiP, KE pozytywne. 
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BARBARA FRYDRYCH Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/353/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

zmieniająca uchwałę Rady Miasta w sprawie ustanowienia 

Nagrody Miasta Gdańska dla młodych naukowców im. Jana 

Uphagena 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

6) w sprawie wzniesienia Pomnika Lecha Bądkowskiego (druk 426) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KKiP pozytywna.. 

 

BARBARA FRYDRYCH Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA 

Ucieszyła się ze sprawnego znalezienia lokalizacji pomnika. Zapytała, czy Miasto, oprócz 

poniesienia kosztów pomnika, również poprawi wygląd skwerku, gdzie będzie on 

postawiony. 
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BARBARA FRYDRYCH Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Poinformowała, że zgodnie z tzw. „uchwałą pomnikową” Miasto odpowiada również za 

otoczenie pomnika. 

 

Radny KAROL WAŻNY 

Zapytał, czy jest szansa, aby zakończyć ten proces w 2020 roku, ponieważ będzie on 

rokiem Lecha Bądkowskiego. 

 

BARBARA FRYDRYCH Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Poinformowała, że zależy to od Zrzeszenia Kaszubsko-Pomorskiego, ponieważ zbiórka jest 

publiczna. 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Poinformowała, że na dzisiejszej sesji można zachęcić mieszkańców do zbiórki, ponieważ 

budżet Miasta nie finansuje budowy pomników. 

 

Radny KAROL RABENDA 

Zapytał o zbiórkę – ile potrzeba pieniędzy, na jakim jest etapie. 

 

BARBARA FRYDRYCH Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Poinformowała, że zbiórka zostanie ogłoszona dopiero po podjęciu uchwały przez RMG. 

 

Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA 

Wyraziła nadzieję, że projekt uchwały zostanie poparty jednogłośnie. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVII/354/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie wzniesienia Pomnika Lecha Bądkowskiego 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

7) w sprawie wzniesienia Pomnika Ireny Jarockiej (druk 427) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KKiP, KE pozytywne.. 

 

BARBARA FRYDRYCH Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 33  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/355/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie wzniesienia Pomnika Ireny Jarockiej 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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8) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przepisów porządkowych 

związanych z przewozem taksówkami osób i ich bagażu na terenie Gminy Miasta 

Gdańska (druk 382) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KPGiM pozytywna. 

 

DANUTA JANCZAREK Sekretarz Miasta Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 30  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/356/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przepisów 

porządkowych związanych z przewozem taksówkami osób i ich 

bagażu na terenie Gminy Miasta Gdańska 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Wyspy Sobieszewskiej w rejonie ulic Nadwiślańskiej i Jodowej w mieście Gdańsku 

(druk 415) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 
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EDYTA DAMSZEL-TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Zapytał o stanowisko rady dzielnicy.   

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Poinformowała, że na początku rada dzielnicy wyraziła negatywne stanowisko, jednakże 

później parametry zostały zmienione i teraz są one zbieżne z oczekiwaniami rady. 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR 

Wyraził zadowolenie z tego, że głos rad dzielnic w Gdańsku jest uwzględniany. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

 

 

  za      - 25  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 6 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/357/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Wyspy Sobieszewskiej w rejonie ulic 

Nadwiślańskiej i Jodowej w mieście Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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10)  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa 

Dolna w rejonie ulicy Pomorskiej 68 II w mieście Gdańsku (druk 416) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 25  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 7 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/358/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Oliwa Dolna w rejonie ulicy Pomorskiej 68 II w 

mieście Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nowy 

Port – Letnica rejon ulic Wyzwolenia, tzw. Nowej Wyzwolenia i Letnickiej w mieście 

Gdańsku (druk 437) 

 

 



42 
 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radny WALDEMAR JAROSZEWICZ 

Uważa, że przedstawiony plan zagospodarowania przestrzennego jest przykładem 

zignorowania przez wiele lat zgłaszanych postulatów rad dzielnic. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Zaapelował do Radnych Miast Gdańska, aby zagłosowali przeciwko przedstawionemu 

drukowi. Przytoczył uchwałę rady dzielnicy Nowy Port, która negatywnie zaopiniowała plan 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA 

Jej zdaniem niepodjęcie tej uchwały zaszkodziłoby dzielnicy Nowy Port. Poinformowała, że 

w planach miejscowych droga jest szersza, niż w nowym planie, dlatego druk wychodzi 

naprzeciw mieszkańcom.  

 

Radny KAROL RABENDA 

Powiedział, że plan jest dla nowych mieszkańców tej dzielnicy, nie dla tych, co już tam żyją. 

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA 

Poinformowała, że głosów w dzielnicy jest dużo, zarówno za, jak i przeciw. Jej zdaniem 

liczba mieszkańców z roku na rok się zmniejsza, ponieważ dzielnica „stoi w miejscu”. 

Stwierdziła, że jedynym rozwiązaniem, aby odciążyć dzielnicę od ciężkiego sprzętu, jest 

rozwój kolei, co nie zależy od Radnych. 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR 

Stwierdził, że nie powinno się dzielić mieszkańców na „nowych” i „starych”. Poinformował, 

że wiele mieszkańców prosi o to, aby poprowadzić samochody ciężarowe przez inne drogi, 

ale nie ma innych miejsc.  
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Radna EMILIA LODZIŃSKA 

Poinformowała, że w dniu poprzednim odbyło się posiedzenie Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, gdzie nie było ani jednego radnego Prawa i Sprawiedliwości. Przez to, 

dyskusja na temat tego planu się nie odbyła. 

 

Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA 

Stwierdziła, że w planie widzi proces zmieniania funkcji terenów z funkcji przemysłowej na 

funkcję „miejską”. Postulaty mieszkańców „starych” i „nowych” powinny być wspólne. 

 

Radny PIOTR GIERSZEWSKI 

Stwierdził, ze tak zmasowana forma sprzeciwu rzadko się trafia. Na tym etapie powinno się 

skupiać na mediacjach, nie na dyskusji na ten temat z mieszkańcami. Trzeba budować 

porozumienie pomiędzy „rdzennymi” mieszkańcami dzielnicy Nowy Port, a nowymi. 

Poinformował, że podjęcie uchwały dotyczącej tego planu należałoby przesunąć, 

przynajmniej na pół roku, a na razie skupiać się na mediacjach z mieszkańcami w tej kwestii. 

Złożył wniosek o formalny o rozpatrzenie planu ponownie w Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Odniosła się do pytań. 

 

Radna EMILIA LODZINSKA 

Jeszcze raz wspomniała, że na Komisji nie było ani jednego radnego Prawa i 

Sprawiedliwości i odniosła się krytycznie do wniosku o ponowne rozpatrzenie planu. 

 

Nastąpiło głosowanie nad wnioskiem formalnym o odesłanie druku 437 do Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego. 

 

  za      - 10  

         przeciw   - 21 

         wstrzymało się  - 0 

 

Druk 437 nie został odesłany do Komisji Zagospodarowania Przestrzennego. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 
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Poinformował, że radni Prawa i Sprawiedliwości działali w tej sprawie, może nie na 

Komisji, ale przez pisma. Prosi, aby głos mieszkańców został wysłuchany. 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK 

Odniosła się do uwag radnego Skiby i stwierdziła, że nie dziwi się wzburzeniu radnej 

Lodzińskiej. 

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA 

Poinformowała, ze nikt z Klubu Prawo i Sprawiedliwość nie skontaktował się z nią przed 

Komisją i nie poprosił, aby nie dopuszczać druku na sesję. Dlatego dziwi się stosunku 

radnych do tego tematu. Prosiła, aby zakończyć dyskusję nad tym drukiem na sesji, a nie 

na Komisji. 

 

Radny WALDEMAR JAROSZEWICZ 

Odniósł się do uwag radnej Lodzińskiej, ale podkreślił, aby respektować zdanie radnych 

dzielnicy, mimo że nie było ich na Komisji. Poinformował, że mieszkańcy przyjęliby druk, 

gdyby na początku ulicy stanął znak zakazujący wjazdu samochodów ciężarowych 

ważących ponad 5 ton. Zapytał, czy któryś ze zgłaszanych postulatów został ujęty w 

nowym planie. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Odniosła się do pytań. 

 

Radny KAROL WAŻNY 

Podkreślił, że kwestia rewitalizacji Nowego Portu jest kluczowa i omawiany plan miejscowy 

wpisuje się w te oczekiwania. 

 

Radny KAROL RABENDA 

Stwierdził, że uchwały są podejmowane przez większość w Radzie Miasta, czyli radnych 

KO. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Plany miejscowe na Letnicy były uchwalane od 2007 przez Radę Miasta Gdańska, czyli ta 

polityka jest zgodna ze studium. Na etapie studium wszystko już było rozstrzygnięte. 
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Radny KAROL RABENDA 

Poinformował, że te decyzje zostały podjęte w Radzie Miasta Gdańska, nie tylko przez 

radnego Gierszewskiego. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Pierwsze studium zostało uchwalone w 2002 roku, więc tutaj zostały podjęte decyzje 

dotyczące Miasta Gdańska. 

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA 

Odniosła się do uwag radnego Rabendy. 

 

Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA 

Uważa wniosek formalny radnego Gierszewskiego za bezzasadny. 

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Poinformował, że ta „polityczna wojna” nie jest potrzebna. 

 

Radny MATEUSZ SKARBEK 

Poinformował, że radni klubu PiS, jeżeli wiedzieli o tym, że nie mogą uczestniczyć w 

obradach komisji, powinni- byli oddelegować przynajmniej jedną osobę, która 

przedstawiłaby zdanie członków. 

 

Radna EMILIA LODZINSKA 

Stwierdziła, że czym innym jest dyskusja na temat druku na sesji RMG, a czym innym na 

Komisji. 

 

Radny PIOTR GIERSZEWSKI 

Stwierdził, że uwagi Dyrektor Damszel-Turek są nie na miejscu. Poinformował, że w tym 

druku potrzebny jest konsensus. 

 

Radny WALDEMAR JAROSZEWICZ 

Poinformował, że pamięta jak studium było dyskutowane w 2001 roku i ile osób było już 

wtedy przeciwko. 

 

Radny ANDRZEJ STELMASIEWICZ 
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Zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 

 

Nastąpiło głosowanie nad wnioskiem formalnym o zamknięcie listy mówców. 

 

 

  za      - 18  

         przeciw   - 10 

         wstrzymało się  - 2 

 

Lista mówców została zamknięta. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK 

Przypomniał o tym, że Nowy Port to dzielnica portowa i tiry to specyfika tego miejsca. 

Stwierdził, że każdy plan niesie za sobą głosy przeciwne. 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR 

Przedstawił argumenty za tym, aby przyjąć ten druk. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 20  

         przeciw   - 10 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/359/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Nowy Port – Letnica rejon ulic Wyzwolenia, tzw. 

Nowej Wyzwolenia i Letnickiej w mieście Gdańsku 
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Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

12) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu przestrzennego 

Ujeścisko w rejonie ulic Łódzkiej i Orląt Lwowskich w mieście Gdańsku (druk 360) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radny MATEUSZ SKARBEK 

Zreferował dyskusję nad tym drukiem, która nastąpiła na Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI 

Powitał mieszkańców dzielnicy Ujeścisko, którzy pojawili się na sesji i stwierdził 

zadowolenia nad tym, że zabezpieczono przestrzeń dla biblioteki miejskiej. 

 

Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA 

Również ucieszyła się z zabezpieczonych pomieszczeń dla biblioteki miejskiej. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 30  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVII/360/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

przestrzennego Ujeścisko w rejonie ulic Łódzkiej i Orląt Lwowskich 

w mieście Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

13) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu przestrzennego 

Szadółki rejon ulicy Nowej Jabłoniowej w mieście Gdańsku (druk 361) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA 

Przyjęła z dużym zadowoleniem przystąpienie do sporządzenia tego planu i zaapelowała 

do radnych o głosowanie za. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVII/361/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

przestrzennego Szadółki rejon ulicy Nowej Jabłoniowej w mieście 

Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

14) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Aniołki park leśny przy Uniwersyteckim Centrum Klinicznym w 

mieście Gdańsku (druk 400) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA 

Wypowiedziała się pozytywnie na temat wniosku. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 30  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVII/362/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Aniołki park leśny przy 

Uniwersyteckim Centrum Klinicznym w mieście Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

15) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Aniołki rejon Opery Bałtyckiej w mieście Gdańsku (druk 401) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA 

Poinformowała, że na posiedzeniu Komisji byli przedstawiciele Opery Bałtyckiej i zapewniali, 

że właśnie w tym miejscu planują swój rozwój. 

 

Radny DAWID KRUPEJ 

Zapytał radnej Lodzińskiej, czy dobrze zrozumiał, że to jest jedyne miejsce, gdzie Opera 

Bałtycka chciałaby się rozwijać. 

 

Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA 

Przedstawiciele Opery Bałtyckiej poinformowali na posiedzeniu Komisji, że otrzymali zgodę 

od Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków na modernizację budynku. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 
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  za      - 30  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/363/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Aniołki rejon Opery Bałtyckiej 

w mieście Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

16) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Wrzeszcz Dolny rejon alei gen. Józefa Hallera 201 w mieście 

Gdańsku (druk 402) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radny KRYSTIAN KŁOS 

Zapytał, czemu plan miejscowy jest tak wąski. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Odniosła się do pytań. 

 

Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA 
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Poinformowała, że w tym projekcie nie chodzi o rozbudowę istniejącego tam klubu 

sportowego, tylko o rozbudowę jego zaplecza socjalnego. 

 

Radny ANDRZEJ KOWALCZYS 

Zwrócił uwagę, że poprzez akceptację tego planu RMG przyczyni się do kontynuacji 

działalności Klubu Sportowego Gedania. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 30  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/364/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Dolny rejon alei gen. 

Józefa Hallera 201 w mieście Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 

17) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Suchanino – rejon ulic Schuberta i Nowolipie w mieście Gdańsku 

(druk 417) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 
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EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 28  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/365/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Suchanino – rejon ulic 

Schuberta i Nowolipie w mieście Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

18) w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Brzeźno rejon ulic Krasickiego i Gałczyńskiego w mieście Gdańsku 

(druk 399) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt druku 399 wraz z projektem druku 403 z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 
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  za      - 28  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 2 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/366/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Brzeźno rejon ulic Krasickiego 

i Gałczyńskiego w mieście Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

 

19) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Brzeźno rejon ulic Krasickiego i Południowej w mieście Gdańsku 

(druk 403) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Zreferowała projekt przy okazji omawiania druku 399. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 
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         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/367/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Brzeźno rejon ulic Krasickiego i 

Południowej w mieście Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

19A) projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulic: Barwnej, Dobrzyńskich, Geodetów, 

Kwiatowej, Kwietniowej, Narcyzowej, Rusałki, Rycerza Blizbora, Sierpniowej, 

Sztutowskiej, 100-lecia Związku Harcerstwa Polskiego do kategorii dróg gminnych 

(druk 444) 

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 29  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 1 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVII/368/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulic: Barwnej, Dobrzyńskich, 

Geodetów, Kwiatowej, Kwietniowej, Narcyzowej, Rusałki, Rycerza 

Blizbora, Sierpniowej, Sztutowskiej, 100-lecia Związku Harcerstwa 

Polskiego do kategorii dróg gminnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

20) w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Kościerskim i Powiatem Kartuskim w 

sprawie powierzenia Powiatowi Kościerskiemu organizacji przewozów pasażerskich 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach 

pasażerskich (druk 414) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KPGiM pozytywna. 

 

SEBASTIAN ZOMKOWSKI Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 29  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/369/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 
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w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Kościerskim i Powiatem 

Kartuskim w sprawie powierzenia Powiatowi Kościerskiemu 

organizacji przewozów pasażerskich w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 

21) w sprawie ustalenia opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia 

od usunięcia pojazdu z drogi (druk 408) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KSiŁP i KSiB pozytywne. 

 

JOANNA PIŃSKA Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 29  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/370/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie ustalenia opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 
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powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

 

22) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia i nadania statutu Gdańskiego Centrum 

Informatycznego (druk 425) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. 

 

KRZYSZTOF PĘKALA Dyrektor Biura Informatyki 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 30  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/371/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia i nadania statutu 

Gdańskiego Centrum Informatycznego 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
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23) w sprawie upoważnienia Dyrektora Gdańskiego Centrum Świadczeń do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej (druk 404) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/372/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie upoważnienia Dyrektora Gdańskiego Centrum Świadczeń do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

 

24) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia szczegółowego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta Gdańska na rok 2019 (druk 405) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KRiPS i KSiB pozytywne. 
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IZABELA CHORZELSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za      - 32 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/373/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 

szczegółowego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 

Gdańska na rok 2019 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

 

25) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą 

środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 

roku (druk 422) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KSiB i KRiPS pozytywne. 

 

MAŁGORZATA NIEMKIEWICZ Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 
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Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/374/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

 

26) w sprawie określenia źródeł dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym 

rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych 

dla wydzielonych rachunków własnych samorządowych jednostek budżetowych 

(druk 398) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KSiB i KE pozytywne. 

 

GRZEGORZ KRYGER Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 
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  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/375/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie określenia źródeł dochodów własnych gromadzonych na 

wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 

sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków 

własnych samorządowych jednostek budżetowych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

 

27) w sprawie utraty mocy uchwały XXXV/1014/09 Rady Miasta Gdańska z dnia 23 

kwietnia 2009 roku w sprawie wynagradzania nauczycieli szkół i placówek, dla 

których organem prowadzącym jest Miasto Gdańsk (druk 418) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KE i KSiB pozytywne. 

 

GRZEGORZ KRYGER Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 
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         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/376/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie utraty mocy uchwały XXXV/1014/09 Rady Miasta Gdańska z 

dnia 23 kwietnia 2009 roku w sprawie wynagradzania nauczycieli 

szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest Miasto 

Gdańsk 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

 

28) w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym 

do publicznych przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Gdańsk (druk 429) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  
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w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/377/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu 

rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli oraz oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Gdańsk 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

 

29) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego 

im. Mikołaja Kopernika w Gdańsku w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. 

Mikołaja Kopernika w Gdańsku (druk 362) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVII/378/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika w Gdańsku w 

czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Mikołaja Kopernika w 

Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

 

30) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego 

im. dr Władysława Pniewskiego w Gdańsku w czteroletnie II Liceum 

Ogólnokształcące im. dr Władysława Pniewskiego w Gdańsku (druk 363) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/379/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego II Liceum 
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Ogólnokształcącego im. dr Władysława Pniewskiego w Gdańsku w 

czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące im. dr Władysława 

Pniewskiego w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

 

31) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego 

z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Bohaterów Westerplatte wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 13 w Gdańsku w czteroletnie III Liceum 

Ogólnokształcące z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Bohaterów Westerplatte 

wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 13 w Gdańsku (druk 364) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/380/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego III Liceum 

Ogólnokształcącego z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Bohaterów 
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Westerplatte wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 13 w Gdańsku w czteroletnie III Liceum 

Ogólnokształcące z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Bohaterów 

Westerplatte wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

nr 13 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

 

32) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego IV Liceum Ogólnokształcącego 

z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego im. Marynarzy Wojsk Ochrony Pogranicza 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 5 w Gdańsku w 

czteroletnie IV Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego im. 

Marynarzy Wojsk Ochrony Pogranicza wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 5 w Gdańsku (druk 365) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVII/381/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego IV Liceum 

Ogólnokształcącego z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego im. 

Marynarzy Wojsk Ochrony Pogranicza wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 5 w Gdańsku w czteroletnie IV 

Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego im. 

Marynarzy Wojsk Ochrony Pogranicza wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 5 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

 

33) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego V Liceum Ogólnokształcącego 

im. Stefana Żeromskiego w Gdańsku w czteroletnie V Liceum Ogólnokształcące im. 

Stefana Żeromskiego w Gdańsku (druk 366) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVII/382/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego V Liceum 

Ogólnokształcącego im. Stefana Żeromskiego w Gdańsku w 

czteroletnie V Liceum Ogólnokształcące im. Stefana Żeromskiego w 

Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

 

34) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego VI Liceum Ogólnokształcącego 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 6 w Gdańsku w 

czteroletnie VI Liceum Ogólnokształcące wchodzące w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 6 w Gdańsku (druk 367) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVII/383/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego VI Liceum 

Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 6 w Gdańsku w czteroletnie VI Liceum 

Ogólnokształcące wchodzące w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 6 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

 

35) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego VII Liceum Ogólnokształcącego 

im. Józefa Wybickiego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 

7 w Gdańsku w czteroletnie VII Liceum Ogólnokształcące im. Józefa Wybickiego 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 7 w Gdańsku (druk 368) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVII/384/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego VII Liceum 

Ogólnokształcącego im. Józefa Wybickiego wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 7 w Gdańsku w czteroletnie VII 

Liceum Ogólnokształcące im. Józefa Wybickiego wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 7 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

 

36) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego VIII Liceum Ogólnokształcącego 

im. Komisji Edukacji Narodowej w Gdańsku w czteroletnie VIII Liceum 

Ogólnokształcące im. Komisji Edukacji Narodowej w Gdańsku (druk 369) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/385/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 
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w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego VIII Liceum 

Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Gdańsku w 

czteroletnie VIII Liceum Ogólnokształcące im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

 

 

37) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego IX Liceum Ogólnokształcącego                        

im. Krzysztofa Kolbergera wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

nr 1 w Gdańsku w czteroletnie IX Liceum Ogólnokształcące im. Krzysztofa 

Kolbergera wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Gdańsku 

(druk 370) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/386/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego IX Liceum 
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Ogólnokształcącego im. Krzysztofa Kolbergera wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Gdańsku w 

czteroletnie IX Liceum Ogólnokształcące im. Krzysztofa Kolbergera 

wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 w 

Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 

 

38) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego X Liceum Ogólnokształcącego 

Dwujęzycznego w Gdańsku w czteroletnie X Liceum Ogólnokształcące Dwujęzyczne                            

w Gdańsku (druk 371); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/387/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego X Liceum 
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Ogólnokształcącego Dwujęzycznego w Gdańsku w czteroletnie X 

Liceum Ogólnokształcące Dwujęzyczne w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

 

 

39)  w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XI Liceum Ogólnokształcącego Szkoły 

Mistrzostwa Sportowego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Mistrzostwa Sportowego                     

w Gdańsku w czteroletnie XI Liceum Ogólnokształcące  Szkołę Mistrzostwa Sportowego 

wchodzące w skład  Zespołu Szkół Mistrzostwa Sportowego w Gdańsku (druk 372) 

 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/388/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XI Liceum 

Ogólnokształcącego Szkoły Mistrzostwa Sportowego wchodzącego 

w skład Zespołu Szkół Mistrzostwa Sportowego w Gdańsku w 
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czteroletnie XI Liceum Ogólnokształcące  Szkołę Mistrzostwa 

Sportowego wchodzące w skład  Zespołu Szkół Mistrzostwa 

Sportowego w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

 

 

40) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XII Liceum Ogólnokształcącego                       

z Oddziałami Sportowymi wchodzącego w skład Zespołu Szkół Sportowych                                     

i Ogólnokształcących im. Janusza Kusocińskiego w Gdańsku w czteroletnie XII 

Liceum Ogólnokształcące  z Oddziałami Sportowymi wchodzące w skład Zespołu 

Szkół Sportowych i Ogólnokształcących im. Janusza Kusocińskiego w Gdańsku 

(druk 373) 

 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/389/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 
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w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XII Liceum 

Ogólnokształcącego z Oddziałami Sportowymi wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Sportowych i Ogólnokształcących im. Janusza 

Kusocińskiego w Gdańsku w czteroletnie XII Liceum 

Ogólnokształcące  z Oddziałami Sportowymi wchodzące w skład 

Zespołu Szkół Sportowych i Ogólnokształcących im. Janusza 

Kusocińskiego w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

 

 

41) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XIV Liceum 

Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 8 w Gdańsku w czteroletnie XIV Liceum Ogólnokształcące 

im. Jana Pawła II wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 8 w 

Gdańsku (druk 374) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVII/390/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XIV Liceum 

Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących nr 8 w Gdańsku w czteroletnie XIV Liceum 

Ogólnokształcące im. Jana Pawła II wchodzące w skład Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących nr 8 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

 

 

42) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XV Liceum Ogólnokształcącego                          

z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Zjednoczonej Europy w Gdańsku w czteroletnie XV 

Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Zjednoczonej Europy w 

Gdańsku (druk 375) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVII/391/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XV Liceum 

Ogólnokształcącego z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Zjednoczonej 

Europy w Gdańsku w czteroletnie XV Liceum Ogólnokształcące z 

Oddziałami Dwujęzycznymi im. Zjednoczonej Europy w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

 

 

43) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XIX Liceum 

Ogólnokształcącego im. Mariana Mokwy w Gdańsku w czteroletnie XIX Liceum 

Ogólnokształcące im. Mariana Mokwy w Gdańsku (druk 376) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/392/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XIX Liceum 
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Ogólnokształcącego im. Mariana Mokwy w Gdańsku w czteroletnie 

XIX Liceum Ogólnokształcące im. Mariana Mokwy w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

 

 

44) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XX Liceum Ogólnokształcącego                          

z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Zbigniewa Herberta wchodzącego w skład Zespołu                   

Szkół Ogólnokształcących nr 12 w Gdańsku w czteroletnie XX Liceum 

Ogólnokształcące z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Zbigniewa Herberta wchodzące 

w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 12 w Gdańsku (druk 377) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/393/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XX Liceum 

Ogólnokształcącego z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Zbigniewa 

Herberta wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących 
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nr 12 w Gdańsku w czteroletnie XX Liceum Ogólnokształcące z 

Oddziałami Dwujęzycznymi im. Zbigniewa Herberta wchodzące w 

skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 12 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

 

 

45) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XXI Liceum 

Ogólnokształcącego z Oddziałami Sportowymi w Gdańsku w czteroletnie XXI 

Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Sportowymi w Gdańsku (druk 378); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/394/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XXI Liceum 

Ogólnokształcącego z Oddziałami Sportowymi w Gdańsku w 

czteroletnie XXI Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Sportowymi 
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w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

 

 

46) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XXIII Liceum 

Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 10 

im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Gdańsku w czteroletnie XXIII Liceum 

Ogólnokształcące wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 10 im. 

Eugeniusza Kwiatkowskiego w Gdańsku (druk 380) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/395/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XXIII Liceum 

Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 10 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w 

Gdańsku w czteroletnie XXIII Liceum Ogólnokształcące wchodzące w 
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skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 10 im. Eugeniusza 

Kwiatkowskiego w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

 

 

47) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XXIV Liceum 

Ogólnokształcącego im. Stefana Banacha wchodzącego w skład  Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 2 w Gdańsku w czteroletnie XXIV Liceum 

Ogólnokształcących im. Stefana Banacha wchodzące w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 2 w Gdańsku (druk 381) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/396/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XXIV Liceum 

Ogólnokształcącego im. Stefana Banacha wchodzącego w skład  

Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 w Gdańsku w czteroletnie 
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XXIV Liceum Ogólnokształcących im. Stefana Banacha wchodzące w 

skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

 

 

48) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XXV Liceum Ogólnokształcącego 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 9 w Gdańsku w czteroletnie 

XXV Liceum Ogólnokształcące wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 

9 w Gdańsku  (druk 407); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/397/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego XXV Liceum 

Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 9 w Gdańsku w czteroletnie XXV Liceum 

Ogólnokształcące wchodzące w skład Zespołu Szkół 
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Ogólnokształcących nr 9 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

 

 

49) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 2 im. Marszałka 

Józefa Piłsudskiego wchodzącego w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego nr 1 w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 2 im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego wchodzące w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w 

Gdańsku (druk 383); 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/398/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 2 

im. Marszałka Józefa Piłsudskiego wchodzącego w skład Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gdańsku w 

pięcioletnie Technikum nr 2 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego 
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wchodzące w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego nr 1 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

 

 

50) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 3 wchodzącego                        

w skład Zespołu Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich w Gdańsku w pięcioletnie 

Technikum nr 3 wchodzące w skład Zespołu Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich w 

Gdańsku (druk 384) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/399/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 3 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich 

w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 3 wchodzące w skład 

Zespołu Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich w Gdańsku 
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Uchwała stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

 

 

51) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 4 im. Obrońców 

Poczty Polskiej wchodzącego w skład Zespołu Szkół Łączności im. Obrońców 

Poczty Polskiej w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 4 im. Obrońców Poczty 

Polskiej wchodzące w skład Zespołu Szkół Łączności im. Obrońców Poczty Polskiej 

w Gdańsku (druk 385) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/400/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 4 

im. Obrońców Poczty Polskiej wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Łączności im. Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku w pięcioletnie 

Technikum nr 4 im. Obrońców Poczty Polskiej wchodzące w skład 

Zespołu Szkół Łączności im. Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku 
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Uchwała stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

 

 

52) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 5 wchodzącego                   

w skład Państwowych Szkół Budownictwa im. Prof. Mariana Osińskiego w Gdańsku                            

w pięcioletnie Technikum nr 5 wchodzące w skład Państwowych Szkół Budownictw 

im. Prof. Mariana Osińskiego w Gdańsku (druk 386) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

  za      - 31  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/401/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 5 

wchodzącego w skład Państwowych Szkół Budownictwa im. Prof. 

Mariana Osińskiego w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 5 

wchodzące w skład Państwowych Szkół Budownictw im. Prof. 

Mariana Osińskiego w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
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53) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 7 wchodzącego                     

w skład Zespołu Szkół Architektury Krajobrazu i Handlowo-Usługowych im. 

Władysława Szafera w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 7 wchodzące w skład 

Zespołu Szkół Architektury Krajobrazu i Handlowo-Usługowych im. Władysława 

Szafera w Gdańsku (druk 387) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/402/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 7 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Architektury Krajobrazu i 

Handlowo-Usługowych im. Władysława Szafera w Gdańsku w 

pięcioletnie Technikum nr 7 wchodzące w skład Zespołu Szkół 

Architektury Krajobrazu i Handlowo-Usługowych im. Władysława 

Szafera w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 
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54) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 8 wchodzącego                          

w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 w Gdańsku w 

pięcioletnie Technikum nr 8 wchodzące w skład Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego nr 2 w Gdańsku (druk 388) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/403/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 8 

wchodzącego w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego nr 2 w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 8 

wchodzące w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego nr 2 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 
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55) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 9 im. Xymeny 

Zaniewskiej wchodzącego w skład Zespołu Szkół Kreowania Wizerunku w Gdańsku                          

w pięcioletnie Technikum nr 9 im. Xymeny Zaniewskiej wchodzące w skład Zespołu 

Szkół Kreowania Wizerunku w Gdańsku (druk 389) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za      - 32  

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/404/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 9 

im. Xymeny Zaniewskiej wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Kreowania Wizerunku w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 9 im. 

Xymeny Zaniewskiej wchodzące w skład Zespołu Szkół Kreowania 

Wizerunku w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 
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56) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 11 

wchodzącego w skład Szkół Ekonomiczno-Handlowych im. Macierzy Szkolnej w 

Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 11 wchodzące w skład Szkół Ekonomiczno-

Handlowych im. Macierzy Szkolnej w Gdańsku (druk 390) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 31 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/405/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 11 

wchodzącego w skład Szkół Ekonomiczno-Handlowych im. Macierzy 

Szkolnej w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 11 wchodzące w 

skład Szkół Ekonomiczno-Handlowych im. Macierzy Szkolnej w 

Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

 

 

57) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 12 
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wchodzącego w skład Zespołu Szkół Samochodowych im. I Brygady Pancernej im. 

Bohaterów Westerplatte w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 12 wchodzące w 

skład Zespołu Szkół Samochodowych im. I Brygady Pancernej im. Bohaterów 

Westerplatte w Gdańsku (druk 391) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 32 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/406/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 12 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Samochodowych im. I Brygady 

Pancernej im. Bohaterów Westerplatte w Gdańsku w pięcioletnie 

Technikum nr 12 wchodzące w skład Zespołu Szkół Samochodowych 

im. I Brygady Pancernej im. Bohaterów Westerplatte w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 

 

 

58) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 13 
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wchodzącego w skład Zespołu Szkół Energetycznych w Gdańsku w pięcioletnie 

Technikum nr 13 wchodzące w skład Zespołu Szkół Energetycznych w Gdańsku 

(druk 392) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 32 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/407/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 13 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Energetycznych w Gdańsku w 

pięcioletnie Technikum nr 13 wchodzące w skład Zespołu Szkół 

Energetycznych w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

 

 

59) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 14 

wchodzącego w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 w 

Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 14 wchodzące w skład Centrum Kształcenia 
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Zawodowego i Ustawicznego nr 2 w Gdańsku (druk 393) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 32 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/408/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 14 

wchodzącego w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego nr 2 w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 14 

wchodzące w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego nr 2 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

 

 

60) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 16 

wchodzącego w skład Zespołu szkół Morskich im. Bohaterskich Obrońców 

Westerplatte w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 16 wchodzące w skład Zespołu 

Szkół Morskich im. Bohaterskich Obrońców Westerplatte w Gdańsku (druk 394) 
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Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 32 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/409/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 16 

wchodzącego w skład Zespołu szkół Morskich im. Bohaterskich 

Obrońców Westerplatte w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 16 

wchodzące w skład Zespołu Szkół Morskich im. Bohaterskich 

Obrońców Westerplatte w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 

 

 

61) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 18 

wchodzącego w skład Szkół Okrętowych i Technicznych "Conradinum" w Gdańsku 

w pięcioletnie Technikum nr 18 wchodzące w skład Szkół Okrętowych i Technicznych 

"Conradinum" w Gdańsku (druk 395) 
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Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 32 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/410/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum nr 18 

wchodzącego w skład Szkół Okrętowych i Technicznych 

"Conradinum" w Gdańsku w pięcioletnie Technikum nr 18 

wchodzące w skład Szkół Okrętowych i Technicznych "Conradinum" 

w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 

 

 

62) w sprawie stwierdzenia przekształcenia Centrum Kształcenia Praktycznego nr 1 

wchodzącego w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w 

Gdańsku  w Centrum Kształcenia Zawodowego nr 1 wchodzącego w skład Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gdańsku (druk 412) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 
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Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 32 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/411/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Centrum Kształcenia 

Praktycznego nr 1 wchodzącego w skład Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gdańsku  w Centrum 

Kształcenia Zawodowego nr 1 wchodzącego w skład Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 

 

 

63) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych wchodzącego w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego nr 1 w Gdańsku  w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące dla 

Dorosłych wchodzące w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 

1 w Gdańsku (druk 413) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 
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Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 32 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/412/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego I Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych wchodzącego w skład Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gdańsku  w 

czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych wchodzące w 

skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w 

Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 

 

 

64) w sprawie nazwy dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 1 wchodzącej 

w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gdańsku (druk 

409) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 
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PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 30 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/413/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie nazwy dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 1 

wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego nr 1 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 

 

 

65) w sprawie zmiany nazwy dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 5 

wchodzącej w skład Państwowej Szkoły Budownictwa im. Prof. Mariana Osińskiego 

w Gdańsku (druk 410) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 
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Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 31 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/414/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie zmiany nazwy dotychczasowej Szkoły Policealnej dla 

Dorosłych nr 5 wchodzącej w skład Państwowej Szkoły 

Budownictwa im. Prof. Mariana Osińskiego w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 

 

 

66) w sprawie zamiany dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 14 

wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 w 

Gdańsku (druk 411) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 
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 za             - 32 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/415/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie zamiany dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 

14 wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego nr 2 w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 

 

 

67) w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum nr 21 im. Dziedzictwa 

Pontyfikatu Jana Pawła II w Gdańsku (druk 406) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 32 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  
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w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/416/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum nr 21 im. 

Dziedzictwa Pontyfikatu Jana Pawła II w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 

 

 

68) w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Przysposabiającego 

do Pracy w Gdańsku (druk 379) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 32 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/417/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 
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Przysposabiającego do Pracy w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 71 do protokołu. 

 

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Zgłosił wniosek formalny o przerwę 30-minutową. 

 

Nastąpiła przerwa w obradach. 

 

 

69)  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji 

przedmiotowej dla Gdańskich Nieruchomości samorządowego zakładu 

budżetowego w Gdańsku na 2019 rok (druk 419) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KPGiM i KSiB pozytywne. 

 

PIOTR KRYSZEWSKI Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 24 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/418/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 
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zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowej stawki 

kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla Gdańskich Nieruchomości 

samorządowego zakładu budżetowego w Gdańsku na 2019 rok 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 72 do protokołu. 

 

 

70) w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Miasta Gdańska na lata 2020-2024 (druk 438) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KPGiM i KSiB pozytywne. 

 

PIOTR KRYSZEWSKI Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Zainteresował się kwotą nakładów Miasta Gdańska na remonty mieszkań, która spadła w 

porównaniu z poprzednim rokiem. 

 

PIOTR KRYSZEWSKI Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Wyjaśnił, że w tabelce jest tylko część nakładów, kwota jest faktycznie większa. 

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Stwierdził, że ta kwota jest tak niska, że nie wprowadzi ona żadnych zmian. 

 

 

PIOTR KRYSZEWSKI Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Jeżeli chodzi o źródła finansowania, to nie są one tylko od mieszkańców, ale również od 

Miasta, Unii Europejskiej oraz innych programów. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI 

Zapytał z czego wynika zmiana w dotacjach w tym roku, czemu zmieniła się ona od tamtego 

roku. 
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PIOTR KRYSZEWSKI Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Zmienia się struktura wydatków w roku 2019 i w roku 2020. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Czy zamierzają Państwo zmienić podejście do wykonywanych remontów? Chodzi o większą 

kontrolę nad nimi. 

 

PIOTR KRYSZEWSKI Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Pierwsza zmiana to zmiana kwalifikacji samych lokali, które są teraz zwalniane. Druga to 

jednolity standard lokali komunalnych, który zostanie przygotowany.  

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Czy istnieje szansa, aby ten zasób mieszkaniowy się zwiększał? 

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Dzisiejsze uchwały tę kwestie przewidują. Główne inwestycje powinny iść na budynki, 

później na lokale. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Czy jest jakieś miasto w Europie czy w Polsce, które może być dla Gdańska punktem 

odniesienia? 

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Gdynia, Sopot, Rumia, Warszawa – te miasta zakończyły sprzedaż lokali komunalnych. 

Większość dużych miast w Polsce to zrobiła. Gdańsk chciałby ten proces zakończyć w 

przyszłym roku. 

 

Radny WALDEMAR JAROSZEWICZ 

Słyszał takie głosy, że mieszkańcy nie chcą wykupywać tych mieszkań ze względu na ich 

stan. Czy będzie można wymieniać duże mieszkania na mniejsze? Mieszkańcy czekają już 

na to rok i zadłużają się na czynsz. 

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Prezydent podeśle informacje na temat zamiany mieszkań. Z roku na rok zmniejsza się 
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również liczba osób zadłużonych. 

 

PRZEMYSŁAW GUZOW Dyrektor Gdańskich Nieruchomości 

Zamiany mieszkań funkcjonują, ale przypadki są różne i czasami trzeba czekać dłużej. 

Bieżące zadłużenia czynszowe stale maleją. 

 

Radny KAROL RABENDA 

Ma pytanie o 17 tysięcy mieszkań, które miasto jest w stanie obsługiwać. Czy jest plan, aby 

ta liczba się zwiększyła, lub zmniejszyła? 

 

PIOTR KRYSZEWSKI Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Miasto liczy się z tym, że przez pewien czas będzie wzrost lokali sprzedanych. 

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Jeżeli chodzi o domki jednorodzinne – ta bonifikata jest mniejsza, dlatego że chodzi o grunt, 

nie na nieruchomość. Jest to zbyt duży koszt, aby w nie inwestować. 

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA 

Uważa, że bonifikata 70% dla domków jednorodzinnych jest uczciwa. Ile lat nie będzie 

można zbyć tej nieruchomości po wykupie? Czy miasto jest przygotowane na zamianę 

mieszkań? Ile ta zamiana może trwać? 

 

RONALD DUDZIUK Wydział Skarbu       

Nie ma określonej ilości czasu na wymianę mieszkania. 

 

Radny KAROL RABENDA 

Jest specyficznie nastawiony na bonifikatę 70% jeżeli chodzi o domki jednorodzinne, 

dlatego że nie wszystkie działki kosztują tyle samo. Miasto mogłoby wykorzystać je w inny 

sposób. 

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydent Miasta Gdańska 

Mogłoby, ale jest ustawa o ochronie praw lokatorów – lokatorzy są i nie można ich wyrzucić. 

Są różne racje ważone, ale wcześniej en zasób się nie sprawdził. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania. 
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 za             - 20 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 11 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/419/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta Gdańska na lata 2020-2024 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 73 do protokołu. 

 

 

70A) w sprawie zasad bezprzetargowej sprzedaży lokali mieszkalnych i budynków 

jednorodzinnych oraz warunków udzielania i wysokości stawek procentowych 

bonifikat (druk 439) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KPGiM i KSiB pozytywne. 

 

ROLAND DUDZIUK Wydział Skarbu 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 23 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 7 
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Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/420/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie zasad bezprzetargowej sprzedaży lokali mieszkalnych i 

budynków jednorodzinnych oraz warunków udzielania i wysokości 

stawek procentowych bonifikat 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 74 do protokołu. 

 

 

70B) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia warunków 

udzielania bonifikat oraz wysokości stawek procentowych bonifikaty przy sprzedaży 

lokali mieszkalnych wybudowanych na  zasadach określonych w chwale Rady 

Ministrów nr 268 z dnia 27  grudnia 1982 roku w sprawie zasad realizacji i 

finansowania budownictwa mieszkaniowego (druk 440) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KPGiM i KSiB pozytywne. 

 

ROLAND DUDZIUK Wydział Skarbu 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 23 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 7 

 

Rada Miasta Gdańska  
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w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/421/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 

warunków udzielania bonifikat oraz wysokości stawek procentowych 

bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych wybudowanych na  

zasadach określonych w chwale Rady Ministrów nr 268 z dnia 27  

grudnia 1982 roku w sprawie zasad realizacji i finansowania 

budownictwa mieszkaniowego 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 75 do protokołu. 

 

 

70C) zmieniająca uchwalę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia warunków 

udzielania oraz wysokości stawek procentowych bonifikaty od opłaty jednorazowej 

z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów w prawo 

własności tych gruntów (druk 434) 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK Przewodnicząca RMG 

Opinie KPGiM i KSiB pozytywne. 

 

TOMASZ LECHOWICZ Dyrektor Wydziału Skarbu 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 31 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  
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w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/422/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

zmieniająca uchwalę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 

warunków udzielania oraz wysokości stawek procentowych 

bonifikaty od opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntów w prawo własności tych gruntów 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 76 do protokołu. 

 

 

71)  w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Gdańska                       
(druk 420) 

 
 
Agnieszka Owczarczak-  Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała, że przechodzimy do pakietu uchwał dotyczących zmian w regulaminie 

dotyczących utrzymania porządki i czystości na terenie miasta Gdańska. Pakiet uchwał 

będzie omawiany łącznie. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej - pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu -pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju -pozytywna 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny – pozytywna 

z następującą uwagą: w projekcie uchwały nie określono do kogo należy egzekwowanie 

obowiązków zawartych w niniejszym regulaminie 

 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Prezydent omówił cały zestaw projektów uchwał . Powiedział, że dzisiejsze uchwały są 

wynikiem nowelizacji ustawy dotyczącej utrzymania ładu i czystości w gminach. Przedstawił 

prezentację, która stanowi załącznik nr 77 do protokołu. Zacytował słowa Sławomira 

Mazurka z Ministerstwa Środowiska, odpowiedzialnego za gospodarkę odpadami, że czas 
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tanich śmieci się skończył, musimy liczyć się z rosnącą ceną odpadów. W wydziałach 

Ministerstwa Środowiska ta nowelizacja była przygotowana.  Powiedział, że chciałby 

pokazać w jaki sposób nowelizacja  była procedowana podczas prac w parlamencie w 

zeszłej kadencji. Prezydent zaprezentował film pokazujący podjęte przez Urząd Miejski w 

Gdańsku działania mające na celu zapobieżenie wprowadzeniu zmian w ustawie. 

Przedstawił obrady  Komisji Senackiej– fragment wystąpienia p. Sławomira Kiszkurno – 

byłego dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, obecnie pełnomocnika prezydenta do 

spraw gospodarki w obiegu zamkniętym. Następnie obrady Komisji Sejmowej – wypowiedź 

ministra p. Kowalczyka. Prezydent powiedział , że zmiana w ustawie została wprowadzona 

na wniosek małych i średnich przedsiębiorstw. Minister nazywa tę zmianę zmiana 

wolnościową, to znaczy, że wprowadza się wolność, tam gdzie tej wolności nie powinno być.  

Jest to rozszczelnienie systemu, który został zbudowany na tym ,że gmina przejmuje 

władztwo nad odpadami. W tej chwili ministerstwo doprowadziło do sytuacji, gdzie ten 

system jest rozszczelniony. Urząd Miejski w Gdańsku, bardzo aktywnie uczestniczył w tym 

procesie legislacyjnym, byliśmy na Komisji Sejmowej i Senackiej i było stanowisko unii 

metropolii polskiej i również samo pismo miasta Gdańska. Mocno protestowaliśmy 

przeciwko temu, organizowaliśmy konferencję prasową z prezydentami miast  w  Warszawie. 

Niestety ministerstwo nie uwzględniło tych głosów.. Efekt jest taki, że drastyczne podwyżki 

dotyczą całej Polski. Zwrócił się z prośba do radnych, by podczas  dyskusji pamiętali o tym 

kontekście. To co leży w zakresie miasta Gdańska. Przedstawił jakie działania zostały 

podjęte, by te podwyżki zostały w miarę maksymalnie ograniczone. Ponieważ widzieliśmy, 

że mamy sytuację monopolistyczną, jedną firmę, która odbiera odpady, żeby uniknąć takie 

sytuacji powołaliśmy Gdańskie Usługi Komunalne. Podwyżki w Gdańsku są zaledwie na 

poziomie 12%, przy wprowadzeniu 5 pojemnikowego systemu odbioru odpadów. 

Przygotowujemy inwestycje pod prot czystej energii, dlatego, że rzeczywiście do Polskie 

trafia coraz więcej odpadów, frakcja energetyczna , jej utylizacja niestety rośnie. Obecnie to 

ceny ok 500 złotych, ale są i przetargi za 1000 zł.  Prezydent przypomniał, że od 6 lat nie 

było wzrostu cen opłat za śmieci w Gdańsku. Przyczyny podwyżek: niepewność – 

możliwość wyjścia z gminnego systemu dla nieruchomości niezamieszkanych, ograniczenia 

regulowane ustawą stawki opłaty za  odbiór odpadów, komunalnych z pojemników z 

nieruchomości niezamieszkanych, obowiązek selektywnej zbiórki odpadów, konieczność 

wprowadzenia ulgi w opłacie za rok z tytułu kompostowania odpadów w przydomowych 

kompostownikach, likwidacja regionów w wojewódzkim planie gospodarowania odpadami. 

Następnie prezydent przedstawił stawki opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla nieruchomości niezamieszkanych i efekt zmian w ustawie. Przestawił planowane stawki , 
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które miałaby obowiązywać od lutego 2020. Podkreśli, że Gdańsk nadal pozostaje jednym 

z najtańszych miast w skali kraju, ale ta podwyżka jest dotkliwa dla mieszkańców i jest to 

efekt nowelizacji ustawy. 

 

Dawid Krupej – radny Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Wyraził opinię, że dyskusja o tak ważnym dla mieszkańców temacie została sprowadzona 

przez prezydenta do walki politycznej. Dopytywał jaki procent kwot, które mają obowiązywać 

pokrywają wydatki związane z wywozem śmieci z koszy ulicznych. Drugie pytanie skąd jest 

obniżka stawki, bo pierwsza propozycja była, że osoby, które nie będą gospodarowały 

odpadami będą płacić 2,64za mkw, nagle dochodzi do obniżenia kwoty do 1,76gr. Co miało 

wpływ na te zmiany, które zostały wprowadzone. Jakie przepisy ustawy powodują wzrost 

kosztów do tych kwot, o których mówimy, bo  jeśli gdyby nie było wejścia w życie 

znowelizowanej ustawy, to opłata wzrosłaby o 13 groszy. Prosił o podanie, które 

poszczególne punkty ustawy i o ile groszy powodują wzrost. 

 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Odpowiedział, że jeśli chodzi o kosze uliczne – 0 zł. 

Kwestia podwójne, czy potrójnej stawki. Cały model, to jest pewnego rodzaju założenie. 

Zakładamy, że ok 120 mln złotych będzie przychodu z nieruchomości zamieszkałych, około 

30 mln z nieruchomości niezamieszkanych, a 10 milionów będzie efektem działania – 

stwierdzenia, że dana nieruchomość nie segreguje. W 2 wersji zaproponowaliśmy pewne 

założeni, że uda nam się zweryfikować więcej nieruchomości, które nie segregują. 

 

Kazimierz Koralewski  – Przewodniczący Klubu Radnych Prawa                                    

i Sprawiedliwości 

Wyraził zdanie, że nie może zgodzić się z implikacją, że zmienia się ustawa i został 

uwolniony rynek dla przedsiębiorców jeśli chodzi o wywóz odpadów i w związku z tym jest 

to przyczyną podwyżki za wywóz śmieci. Podkreślił, że w dalszej części prezentacji widać 

było inne przyczyny. Te zmiany, które nadchodzą  to te o , których powiedział minister 

środowiska.  To samo mówił minister w pierwszym rządzie Donalda Tuska, w drugim rządzie 

Donalda Tuska. Od ministrów środowiska słyszeliśmy, że czas tanich śmieci się skończył. 

Przypomniał, że kiedy miasto Gdańsk zaczęło planować budowę spalarni, to prezydent 

miasta Gdańska również mówił, że czas tanich śmieci się skończył, będzie zawsze drożej, 

będziemy walczyć o to by było jak najtaniej, ale będzie drożej, bo Unia Europejska dąży 
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docelowo do obiegu zamkniętego, który na pewno nie będzie tani, bo będziemy starać się 

surowce odzyskiwać a to nie będzie tanie. Powiedział, że szuka argumentu apolitycznego, 

przyczyn w samych zmianach, które zachodzą w systemie. Dodał, że rozumie, że pani 

prezydent bierze odpowiedzialność za tę decyzje utrzymania w gestii miasta strumienia 

odpadów z zakładów przemysłowych czy lokali niezamieszkanych, żeby ten strumień 

kontrolować, co generuje  koszt i my musimy do tego dopłacić, bo my płacimy za ten system.  

Wyraził opinię, że to jest decyzja typowo polityczna, że bierzemy to na siebie, pytanie czy 

warto. 

 

Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Powiedziała, że nie tylko zmiana ustawy wpłynęła na podwyżkę opłat,. To fakt, ale jest to 

jeden z elementów, że podwyżka jest jeszcze wyższa niż planowaliśmy. Rok budżetowy 

kończymy z dziurą w wysokości 4,5 mln. Skonsumowaliśmy nadwyżki jakie zostały 

wypracowane w latach poprzednich. Z tego tytułu i tak była przewidywana podwyżka na rok 

przyszły. Ale ten wzrost nie byłby tak istotny jak to ma miejsce w wyniku zmiany w ustawie. 

Drugi element, który się przyłożył do wzrostu stawek to wzrost ogólny czyli transport 

odpadów oraz wzrost zagospodarowania. Jeśli chodzi o kwestie związane  udziałem 

nieruchomości niezamieszkanych w systemie, to miasto zdecydowało się na udział tych 

nieruchomości w systemie, bo mówimy że prowadzimy gospodarkę odpowiedzialną i musi 

być ona prowadzona w taki sposób, by system był szczelny. Jako gminy mamy władztwo 

nad odpadami i jesteśmy zobligowani do tego, by osiągać wymagane prawem poziomy 

recyklingu. Żeby dać sobie jak największą szansę, żeby to osiągnąć, musimy mieć pełen 

strumień odpadu komunalnego, za który jesteśmy odpowiedzialni. Wyjście nieruchomości 

niezamieszkanych tak ad hoc, spowodowałoby bardzo duże zamieszanie logistyczne na 

mieście, i bardzo duże ryzyko, że nie osiągnęlibyśmy tych poziomów, co wynika z faktu, że 

nieruchomości niezamieszkane kiedy zdecydują się na podpisanie umowy niekomercyjnej 

z firmami wywozowymi już w tym momencie nie będzie ich obowiązywała sankcja związana 

z brakiem prowadzenia selektywnej zbiórki. Firmy, które są w systemie gminnym składają 

deklaracje, w momencie kiedy selektywnej zbiórki nie prowadzą – gmina ma narzędzie, 

żeby poprowadzić postępowanie sanacyjne.  Jeżeli wyjdą z systemu, podpiszą umowę 

komercyjną, nie mamy żadnego wpływu na to co się dzieje z odpadem, a sprawozdania z 

firm komercyjnych wliczają się do naszego gminnego poziomu i to powoduje ze bardzo 

rośnie ryzyko, że w przyszłym roku moglibyśmy wymaganych poziomów nie osiągnąć. 
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Andrzej Skiba – radny Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Przytoczył wyniki głosowania nad wspomnianą ustawą. Wyraził opinię, że fundament 

problemu znajduje się w systemie., który został przyjęty przez Radę Miasta Gdańska w 

poprzednich kadencjach. System naliczania opłat związany z metrem kwadratowym. 

Wyraził zdanie, że to nie jest tak, że istnieje jakieś dobre rozwiązanie, ale wg niego i wielu 

gdańszczan system jest niesprawiedliwy i że chcą patrzeć na finansowanie należy zacząć 

od tego elementu. Dopytywał o kwestie nadwyżki z poprzednich lat, wynoszące ponad 40 

mln złotych - gdzie te pieniądze poszły, jeśli na budowę spalarni, to gdzie jest spalarnia. 

 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Powiedział, że rozmawiamy o modelu, którego koszty szacujemy na ok 160 milionów złotych. 

Wyjaśnił, że są 4 metody w ustawie i każda z nich jest zła., każda niesie za sobą pewnego 

rodzaju niesprawiedliwość. Zaapelował o wprowadzenie 5 metody, rozszerzonej 

odpowiedzialności producenta. Odpad nie jest produkowany ani przez metry ani przez wodę, 

ani przez osoby, jest produkowany przez decyzję konsumencką w sklepie i decyzje 

producenta, który po to by zwiększyć marże na swoim produkcie opakowuje go dodatkowo. 

Dopóki nie zmienimy tego elementu będziemy mieli sytuację, w której oplata za śmieci jest 

oderwana od momentu kiedy te odpady faktycznie powstają – na etapie produkcji, na etapie 

decyzji konsumenta w sklepie. Podkreślił, że dzisiaj przychody z rozszerzonej 

odpowiedzialności producenta nie mają iść do kieszeni mieszkańców, nie mają obniżyć opłat 

za śmieci, tylko maja trafić do recyklerów czy do Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska. Powiedział, że dzisiaj apelujemy o to, by przygotować taką ustawę, powołująca 

piąta metodę, która jest w końcu sprawiedliwa i odnosi się do tego w jaki sposób te śmieci 

produkujemy. Będziemy to składać jako Unia Metropolii Polskich. Dodał, że mówi o tym 

także Wszystko dla Gdańska oraz Koalicja Obywatelska. 

 

Kamila Błaszczyk – radna Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej 

Wyraziła opinię, że największą tragedią tej ustawy jest to, że obejmuje nieruchomości 

niezamieszkałe z systemu, bo to grozi powrotem do sytuacji, gdzie śmieci będą lądowały w 

lasach, parkach będą podrzucane innym mieszkańcom. Mamy do czynienia z sytuacją, że 

na skutek lobby została wprowadzona opłata graniczna dla nieruchomości 

niezamieszkałych i to powoduje ze nie ma możliwości ustalenia faktycznej stawki jaką 

powinni płacić użytkownicy, firmy. System bilansujący się muszą pokryć mieszkańcy. 

Podkreśliła, że cała patologia tego układu spada na tą ustawę. Odniosła się do kwestii cen 
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dumpingowych – wymyśliła je ustawa. Powiedziała, dzięki temu, że  w Gdańsku mamy firmę 

komunalną, która świadczy i bierze udział w przetargach wzrosty cen przez pozostałe firmy 

nie są realizowane w sposób monopolistyczny, co pozawala zachować pewną równowagę 

w systemie. 

 

Jan Perucki - radny Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej 

Zaapelował o spójność w wypowiedziach i merytoryczną rozmowę. Przywołał wywiady, w 

których PIS nazywa projekt uchwały drenażem. Wyraził opinie, że drenaż jest spowodowany 

ustawą. Z jednej strony idea słuszna dotycząca odbioru odpadów komunalnych. Wszyscy 

powinniśmy ten system segregacji odpadów budować, ale również podwyżka jest  z 

przyczyn obiektywnych czyli wzrostów kosztów zagospodarowania śmieci, wzrostu kosztów 

transportu śmieci,. Podkreślił, ze nie jest to zła wola władz miasta. Zaapelował, by mówić 

jednym głosem, a nie z jednej strony o to apelować, aby z tematu polityki nie robić, a z 

drugiej atakować lokalny rząd -samorząd. Zwrócił się  do rządu centralnego żeby odpad, 

który już w sklepie kupujemy  mógł mieć nowy system przeliczania, bo ani metoda 

ryczałtowa, osobowa, wodna czy powierzchni lokalu nie jest metodą sprawiedliwą, a ustawa 

obecnie nie dopuszcza takiej możliwości, która byłaby tak zwana sprawiedliwa. Podkreślił, 

że apelujemy o sprawiedliwość i by taka sprawiedliwa ustawa w polskim parlamencie 

powstała. 

 

Przemysław Majewski - radny Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Pytał czy były analizowane metody selekcji, pomiaru odpadów jeśli chodzi o metraż , ilość 

osób, wodę czy gospodarstwo. Jeśli tak, to w jaki sposób i dlaczego została wybrana 

metoda iloczynu powierzchni lokalu i stawki opłaty uznana za najlepszą. Odwołał się do 

raportu Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumenta  z sierpnia 2019r., który dowodzi, że 

metody takiej jak metraż, gospodarstwo czy woda są skrajnie niesprawiedliwymi. Wyraził 

opinię, że metoda metrażu mieszkania jest metodą niesprawiedliwą, Powiedział w 

odpowiedzi na komentarz radnej Błaszczyk dotyczący górnej stawka opłat, że to Trybunał 

Konstytucyjny wskazał konieczność określenia górnej stawki opłat. 

 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Wyraził opinie, że Prawo i Sprawiedliwość próbuje przykryć kwestie drastycznych podwyżek 

wypływających z nowelizacji ustawy kwestią wyboru metody opłat za śmieci. Powiedział, że 

dzisiaj mówimy o tym, że drastycznie rosną koszty systemu. Gdyby zależały tylko od sytuacji 
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w Gdańsku to ten wzrost byłby na poziomie 15-20%. Ale ponieważ trudno wytłumaczyć 

zmiany ustawowe jest próba przeniesienia dyskusji na kwestie metody. Zwrócił uwagę, że 

wielokrotnie było podkreślane, że żadna z metod nie jest sprawiedliwa. Ta decyzja została 

podjęta w 2012 roku. Prezydent przypomniał, że przynajmniej  od 2015 roku od kiedy jestem 

przewodniczącym Komisji Odpadowej Unii Metropolii Polskich apelujemy o to aby 

wprowadzić piąta metodę. Powiedział, że dzisiaj poprzez ustawę sięga się do kieszeni 

mieszkańców. 

 

Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Wyjaśniła, że gminy mają obowiązek określenia maksymalnej stawki. Natomiast nie zostało 

to określone, w jaki sposób mają to zrobić biorąc pod uwagę ze ministerstwo przyjęło jakiś 

tam procent dochodu rozporządzalnego. Powiedziała, że nie można było się doprosić, 

żadnego uzasadnienia , żadnej interpretacji, żadnych wyliczeń, które miałby ten a nie inny 

procent przyjąć. Biorąc pod uwagę maksymalne stawki za pojemniki nie wiadomo dlaczego 

został przyjęty taki procent, dlaczego takie stawki, biorąc pod uwagę jakie są faktyczne 

koszty komercyjne powszechnie w Polsce obowiązujące. Żadna gmina w Polsce nie ma taki 

niskich stawek za odbiór odpadów za pojemniki, dlatego jest to dla nas zastawiające 

dlaczego te maksymalne stawki zostały określona na tak niskim poziomie w Polsce 

niespotykanym. 

 

Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przypominała, że dyskusja na temat wyboru metody trwała wiele miesięcy i była bardzo 

burzliwa. Wszyscy się zgadzaliśmy, że wszystkie metody są złe, jednak jedną trzeba było 

wybrać, która dla całego systemu będzie najlepsza. Została wybrana metoda 

powierzchniowa, co nie znaczy, że wszystkie wspólnoty mieszkaniowe, spółdzielnie 

mieszkaniowe muszą ją stosować. Miasto, które odbiera odpady nalicza wg tej metody 

pewną stawkę  dla wspólnoty czy spółdzielni mieszkaniowej jako całości. To jak ta 

spółdzielnia czy wspólnota podzieli to między swoich mieszkańców  jest ich wewnętrzną 

decyzją. Przez te kilka lat, kiedy system obowiązuje, nie spotkałam się z żadną wspólnotą 

czy spółdzielnią mieszkaniową, która by ta metodę wewnątrz siebie zmieniła. Możliwe, że 

takie istnieją, ja takiej nie widziałam. To jest najbardziej szczelny system i nikt nie chciał 

wewnątrz tego zmieniać. Musieliśmy przyjąć pewną metodę, została ona przyjęta, ale 

nikogo nie zmuszamy do jej stosowania wewnątrz wspólnoty czy spółdzielni mieszkaniowej. 
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Karol Rabenda - radny Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Wraził opinię, że prezydent przekierowuje dyskusje o śmieciach i recyklingu na kwestie 

ogólnopolskie. Powiedział, że metoda liczona metrami kwadratowymi nie jest najmniej 

niesprawiedliwa, ale najprostsza dla urzędników do wyliczenia i w pewnym sensie 

najbardziej szczelna i najłatwiejsza do ściągania pieniędzy dla urzędników, co w ogóle nie 

ma wpływu na to czy jest sprawiedliwsza czy mniej sprawiedliwa w stosunku do innych 

metod. Wyraził zdanie, że metoda osobowa jest bardziej sprawiedliwa., ale jest trudniejsza 

do ściągania przez urzędników dlatego miasta decyduje się na metodę liczoną w metrach 

kwadratowych. Zadał pytanie czy ilość odprowadzanych śmieci przez miasto ma wpływ na 

cenę jednostkową za litr, tysiące litrów. Wyraził opinię, że obawy co do zanieczyszczania 

lasów, czy podrzucania śmieci innym są na wyrost, bo zmieniła się świadomość społeczna. 

Świadomość społeczna jest inna niż 10 lat temu, kiedy te ustawy były tworzone, system 

kontroli we wspólnotach tez się zmienił (śmietniki są zamykane). Obawy są tylko ryzykiem, 

które pozostaje w sferze przypuszczeń. 

Odniósł się do kwestii kar za niesegregację, która będzie wynikała z deklaracji czy oceny 

firmy, która odbiera odpadki. Wyraził opinię, że kontrola sąsiedzka będzie metodą, która 

będzie zmuszała ludzi do segregacji. Dopytywał, że skoro miasto liczy na to, że kontrola 

sąsiedzka będzie wpływać na mieszkańców, to dlaczego miałaby nie wpływać na 

przedsiębiorców. 

 

Mateusza Skarbek-  radny Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej 

Powiedział, że mamy dwa fakty: wzrost opłat przedstawionych przez prezydenta i mamy 

ustawę. Musimy zbadać relacje między tymi dwoma faktami w świecie zewnętrznym.  

Odwołał  się do teorii związków przyczynowych. Dominuje w teorii prawa teoria ekwiwalencji 

tzn badamy sumę warunków koniecznych czyli takich, bez którego tego związku nie będzie. 

Stawki najprawdopodobniej by wzrosły, czy teraz czy za jakiś czas, bo taka jest naturalna 

kolej rzeczy wynikająca z innych warunków, które zachodzą w przestrzeni. Ale jeśli poddamy 

testowi czy stawka wzrosłaby o tyle, gdyby nie ustawa PIS-u, to stawki nie wzrosłyby o tyle 

o ile przedstawił pan prezydent, gdyby nie uchwalona ustawa. To jest bardzo proste, 

przedstawione w dużym uproszczeniu. Powtórzył, że stawki nie wzrosłyby o tyle, gdyby nie 

uchwalona ustawa. 

 

Dawid Krupej - radny Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Zadał pytanie, które elementy ustawy wpływają na taką podwyżkę i o ile. Powiedział, że 
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zrozumiał z wypowiedzi przewodniczącego Skarbka, że gdyby nie ustawa rządu to takiej 

podwyżki by nie było.  Prosił o odpowiedź, które elementy ustawy wpływają na taką 

podwyżkę cen i  o ile. Powiedział, że zwrócił uwagę na dobór czynników, które pozytywnie 

wpływają dla miasta Gdańska, w związku z przedstawionymi założeniami co będzie się 

działo w lutym 2020. Wskazał, że jeśli  odwrócilibyśmy pewne czynniki wpływające to już 

tak pięknie to nie wygląda. Argumentował, że zostało przyjęte założenie ze rodzina 4 

osobowa, mieszkająca w mieszkaniu 65-cio metrowym zapłaci 57,20 zł. Natomiast w  Rumii, 

gdzie podwyżki były 100% , jedna osoba mieszkająca w tym samy mieszkaniu będzie 

płaciła 32 zł. Dobór odpowiedniego założenia powoduje to, że wykres, który został 

przedstawiony nie prezentuje się w taki sposób jakbyśmy chcieli. System, który kilka lat 

temu został przyjęty przez Radę Miasta Gdańska jest systemem wygodnym dla miasta, dla 

urzędników, dla służb miejskich, ale nie jest korzystny dla mieszkańców. Dla rodziny 4 

osobowej będzie to o wiele bardziej korzystne, niż dla rodziny 2 osobowej, czy osoby 

samotnej mieszkającej w dużym mieszkaniu. Powiedzieliście, że postulujecie o 

wprowadzenie 5 metody. Zwrócił się do koalicji, żeby nie tylko postulować, ale żeby 

wykorzystać to, że w Senacie ma większość. W Senacie, który również ma inicjatywę 

ustawodawczą. Wyraził opinię, ze proponowane i postulowane rozwiązania spowodują 

podwyżkę kosztów producentów czy sprzedawców poszczególnych elementów, a to 

przełoży się na ceny w sklepach. I znowu będą musieli zapłacić mieszkańcy. Wyraził opinie 

że narracja dyskusji zmierza ku pokazaniu, że za podwyżki jest odpowiedzialny rząd PiS, 

który znowelizował ustawę. Zaapelował o merytoryczną dyskusje i szukanie rozwiązań, 

które mogłyby pomoc mieszkańcom, a nie oskarżać siebie nawzajem. Powiedział,że nie 

powinniśmy procedować w takiej atmosferze spraw dotyczących stawek za odbiór śmieci. 

Zgłosił wniosek formalny do odesłania uchwał do pracy w komisjach. 

 

Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Zanim przejdziemy do głosowania nad wnioskiem formalnym o odesłanie do komisji, 

odpowiedź prezydenta Grzelaka. 

 

Piotr Grzelak- Zasępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Zaznaczył, że jako społeczeństwo rozwijające się produkujemy coraz więcej odpadów. 

Gdańszczanie też produkują coraz więcej odpadów. Jesteśmy na poziomie 400 kg na osobę. 

Wzrost odpadów jest dostrzegalny, od 2012 roku na poziomie 70%. Wiadomo, że jak 

oddajemy więcej śmieci to płacimy więcej. Koszt utylizacji tony odpadów jest zależny od 
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wielu czynników, ale też od ustawy, którą rząd wprowadził w zeszłym roku, od tego ile można 

składować frakcję energetyczną na składowisku. Po pożarach nielegalnych wypiski  w 

Polsce w zeszłym roku wprowadzono ograniczenie do roku  tej frakcji energetycznej. 

Wcześniej było to dwa lata. Paliły się nielegalne wysypiska i słusznie, że rząd wprowadził 

większą kontrolę nad tymi wysypiskami, ale uderzył też w instalacje, które są legalne i radzą 

sobie z odpadami w gminie. Spowodowało to, że w ciągu roku trzeba było zutylizować 

większą ilość tej frakcji energetycznej co spowodowało wzrost ceny. Stąd tez drastyczny 

skok jeśli chodzi o frakcję spalarnianą. To jest wynik polityki rządu. Miał przyczynek dobry, 

tylko że uderzył  na ślepo, uderzył nie tylko w instalacje nielegalne, ale we wszystkie 

instalacje. Wątków jest bardzo dużo, bardzo chętnie na ten temat na komisji odpowiem. 

 

Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Wniosek o odesłanie do komisji. Jest głos przeciw. 

Krystian Kłos -  radny Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej 

Zgłosił wniosek przeciw. Było bardzo dużo czasu, żeby przedyskutować wniosek śmieci. 

Jako przewodniczący komisji bez ograniczeń udzielałem głosu wszystkim radnym, którzy 

chcieli zabrać głos i uzyskać wszelkie wyjaśnienia. Prezentacja prezydenta również była 

jasna i wyczerpująca. Myślę, że będziemy głosować, ale nie będziemy się cieszyć za zmianą 

stawek. Odniósł się do sugestii, że inicjatywa ustawodawcza  jest w rękach Senatu. 

Przypomniał, że marszałek Sejmu jest politykiem Prawa i Sprawiedliwości. Wyraził opinię, 

że znając praktykę, pewnie projekt utknął by w zamrażarce, w związku z tym nie ma sensu 

czekać, a decyzje trzeba podjąć dzisiaj. 

 

Piotr Grzelak- Zasępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Dodał w uzupełnieniu, że jeden miesiąc oczekiwania z opłatą to jest koszt 4 milionów 

złotych, które później trzeba rozliczyć w opłacie za śmieci. Zaapelował by decyzje podjąć 

dzisiaj. 

 

Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym o odesłanie do komisji. 

 

Za - 11 

Przeciw - 19 

Wstrzymało się - 0 
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Druk 420 nie został odesłany do komisji. 

 

Teresa Wasilewska - radna Klubu Radnych Wszystko dla Gdańska 

Zgłosiła wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 

 

Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała, że w chwili obecnej oczekujących na zabranie głosu jest 16 osób. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym o zamknięcie listy mówców. 

Za - 18 

Przeciw - 11 

Wstrzymało się - 2 

Lista mówców została zamknięta. 

 

Barbara Imianowska - radna Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Poruszyła temat ekopatroli. Zwróciła się do prezydenta jak wyobraża sobie tą sytuację. 

Wyraziła opinię, że będzie to sytuacja konfliktowa dla mieszkańców, a   polityka śmieciowa 

będzie skłócała mieszkańców. Zamiast ludzi wynagradzać za to, że segregują  śmieci, 

zwłaszcza osoby starsze, które musiały się tego nauczyć, zamiast wynagradzania będą 

karani. Zwróciła się z prośbą do prezydenta o wytłumaczenie jak ma wyglądać ekopatrol i 

jak mają wyglądać konsekwencje karne. Zaproponowała, by zająć się tymi, którzy do tej 

pory zabrudzają miasto czyli tymi, którzy wyrzucają butelki, puszki po piwie, a dla uczciwych 

ludzi w inny sposób znaleźć rozwiązanie. 

 

Olga Goitowska- Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Wyjaśniła , że działalność ekopatroli jest przewidziana na zasadzie prewencji. To nie mają 

być ekopatrole, które będą kontrolować i szperać po śmietnikach, ponieważ jest to zadanie, 

które mocą ustawy zostało nałożone na firmy wywozowe. Firma wywozowa odbierając 

odpady na tym poziomie kontroluje właścicieli nieruchomości, a dokładnie w punkcie 

gromadzenia odpadów i na tej podstawie decyduje czy odpady są segregowane czy nie. Z 

tego tytułu przygotowuje odpowiednią dokumentację, która pozwala nam jako urzędowi 

administracyjnie nałożyć opłatę wyższa na te wszystkie nieruchomości, które się do tego 

jednego konkretnego punktu gromadzenia odpadów składają.Zgodziła z tym, że nie są w 
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dostatecznym stopniu kontrolowane przez Straż Miejską  punkty gromadzenia odpadów, 

które są zaśmiecane. Z tego powodu między innymi powstaje specjalny oddział – ekopatrol, 

który będzie bezpośrednio nadzorowany przez nasz wydział i będzie dedykowany tylko i 

wyłącznie zagadnieniem związanymi z gospodarowaniem odpadami i będzie wymagał od 

właścicieli nieruchomości, którzy są odpowiedzialni za utrzymanie punktów gromadzenia 

odpadów w należytym prządku i sanitarnym. Zadaniem ekopatrolu będzie pilnowanie 

porządku i weryfikowania prawdziwości danych zawartych w deklaracjach, a nie karanie. 

Działanie ekopatrolu będzie miało większe znaczenie w przypadku nieruchomości 

niezamieszkanych, które są zobowiązanie mieć podpisana umowę na wywóz śmieci. 

Kontrola będzie w tym zakresie. Nie przewidujemy bezpośrednio wpływów z tytułu kar, 

grzywien wydanych przez Straż Miejską z tego tytułu, raczej na zasadzie weryfikacji danych 

i utrzymania porządku wokół altan śmietnikowych. 

 

Piotr Dzik - radny Klubu Radnych Wszystko dla Gdańska 

Dopytywał ile z tych 44 groszy podwyżki ile groszy jest dzięki zmianie ustawy.  Reszta jest 

dzięki naszym zwiększonym kosztom, przetargom i innym rzeczom. Wyraził opinie, że ludzie 

są niedoinformowani skąd taka podwyżka, że prezesi, zarządy wspólnot czy spółdzielni 

mogą sami ustalić kwotę na odbiór śmieci, zmienić zasadę. Zgodził się, że opłata od metra 

jest niesprawiedliwa przy jednoosobowym gospodarstwie. Powiedział, że jest to jedyna 

rzecz, która w tym druku doskwiera – jednoosobowe gospodarstwa, starsze kobiety. Dodał, 

że niektóre miasta je wyłączyły. Zasygnalizował, że obawy wzbudza fakt, że po tej ustawie 

o lokalach niezamieszkałych, mówię jako przedsiębiorca będzie dużo konfliktów, głównie na 

Głównym Mieście, na Starówce. Będą duże konflikty dopóki nie dojdziemy do pewnego 

konsensusu. Dopytał co z sytuacją kiedy jeden punkt składowania odpadów jest 

przeznaczony dla kilku wspólnot czy spółdzielni, z których każda ma swojego zarządcę. 

Dodał, że już były wokół tego nieścisłości, złości, a przy podwyżce, którą zagłosujemy 

będzie źle. 

 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Poinformował, że na 2019 wykonanie co do przychodów kształtuje się na 107,5 mln złotych. 

Co do kosztów to jest 120 mln zł. Rok się nie skończył, ale takie są dane szacunkowe. Mamy 

17, 5 mln złotych niedoboru, co stanowi 14% systemu i o te 14% podwyższamy opłaty za 

śmieci, a mówimy o 100% podwyżce za śmieci. 
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 Piotr  Dzik - radny Klubu Radnych Wszystko dla Gdańska  

Ile groszy podwyższona opłata? 

 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Powiedział, że przedstawiamy dzisiaj model w oparciu o wszystkie czynniki, które mamy. 

Trudno więc rozstrzygać, ale należy zobaczyć,  że różnica jest 17.5 mln złotych. Z jednej 

strony zgodnie z ustawą spadają nam przychody, a z drugiej strony rosną nam koszty. 

Spada przychód z nieruchomości niezamieszkiwanych, spada przychód od nieruchomości, 

które deklarowały niesegregowanie, do tej pory była podwójna stawka za niesegregację, 

dzisiaj jest tak samo. Dodał, że  ci, którzy uczciwie mówili, że nie są w stanie segregować 

płacili podwójną stawkę, dzisiaj z automatu musimy przyjąć, że oni segregują, chociaż 

wiemy, że prawdopodobnie jest inaczej i wprowadzić bardzo czasochłonną i kosztowną 

procedurę, by stwierdzić to, co już wiemy. Na tym polega absurd. Około 30% nieruchomości 

wszystkich i zamieszkałych i niezamieszkanych deklarowało, że nie segreguje i mogliśmy 

zastanawiać się w jaki sposób przymusić ich od segregacji, ale deklaracja  była, był 

przychód do systemu. Dzisiaj tego przychodu do systemu nie ma. 

 

Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Wyjaśniła, że jeśli chodzi o obecny system nieruchomości, które zadeklarowały brak 

selektywnej zbiórki  finansowały system zbiórki odpadów nieruchomości, które do tej pory 

segregowały odpady. Taki był układ, tak to funkcjonowało i tak należało to rozumieć. W tym 

momencie nieruchomości, które nie segregują nie będą miały możliwości deklarowania 

braku selektywnej zbiórki. Do tej pory wystarczyło złożyć deklarację nie segreguję i płacę 

opłatę wyższą, decyduję się na nią. Teraz składamy deklarację segreguję, pomimo, że 

pewnie robić tego nie będę, płacę stawkę podstawową jakbym segregował, a my w drodze 

całej procedury: czyli firma wywozowa weryfikuje nieruchomości przy odbiorze odpadów, 

stwierdza brak selektywnej zbiórki, wrzuca nieruchomość na listę do następnego odbioru 

jako odpady zmieszane, daje miesięczne raporty, że z danej nieruchomości odpady zostały 

odebrane jako zmieszane. My po uzyskaniu takiej informacji wszczynamy postępowanie 

administracyjne, wysyłamy do właściciela nieruchomości informację z zebranym materiałem 

dowodowym z prośbą o zapoznanie się przed wydaniem decyzji administracyjnej. 

Następnie wysyłamy kolejną informację o konieczności naliczania opłat wyższych, co 

stanowi kolejne parę złotych do kosztów i ostatni etap decyzja naliczająca wysokość opłat. 

Od decyzji administracyjnej można się odwołać. Taka procedura musi odbywać się 
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comiesięcznie, comiesięcznie wydawać trzeba decyzje administracyjne. To jest to 10 mln, 

które na chwilę obecną brakuje nam w budżecie na przyjętych stawkach, które są dziś 

prezentowane. Bierzemy pod uwagę, że z nieruchomości zamieszkanych wpływ będzie 

wysokości 120 mln, z nieruchomości niezamieszkanych uznajemy, że zostaną z nami, i jest 

10 mln do kosztów planowych 160 mln, które musimy wypracować wydając decyzje 

administracyjne miesiąc do miesiąca. 

 

Piotr Dzik – radny Klubu Radnych Wszystko dla Gdańska  

Wyraził obawę o właśnie taką sytuacja, że co drugi, trzeci dzień będzie zmiana decyzji 

administracyjnych i tych pracowników potrzeba będzie więcej niż pojemników na śmieci w 

mieście. Uwolnienie lokali niezamieszkałych może spowodować, że każdy będzie zmieniał 

decyzje co tydzień. 

 

Bogdan Oleszek- radny Klubu Wszystko dla Gdańska 

Wyraził zadnie, że dyskusja odbywa się o rzeczach oczywistych. Ustawa nakazuje 

segregować, kto nie segreguje płaci. To co wzbudza obawę, że wspólnota czy spółdzielnia 

dostanie karę i potem nałoży ją na swoich mieszkańców poprzez wyższe opłaty niż tam są 

przewidziane. Odniósł się do wypowiedzi przewodniczącej Owczarczak, że swego czasu 

były robione dogłębne analizy jaki wariant wybrać i okazało się, ze wariant metrów 

kwadratowych, choć nie był sprawiedliwy, okazał się najbardziej sprawiedliwy z możliwych. 

Wybór metody jest trudnym problemem, ale odsyłanie do komisji jest tylko przedłużaniem w 

czasie, co jeszcze może nas kosztować kolejne 4 miliony . Zaznaczył , że nie w sali obrad 

Rady Miasta problem podwyżek został wymyślony, to ustawa sejmowa to wymyśliła i ustawa 

nakazuje takie a nie inne działania i za to musimy płacić. Nie możemy dopuścić do sytuacji, 

że miasto będzie tonęło w śmieciach. Musimy szukać rozwiązań dobrych dla mieszkańców, 

kolejnych metod, które może w przyszłości pozwolą zejść z tych opłat, ale tez musimy 

podejmować trudne decyzje. 

 

Joanna Cabaj- radna Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Powiedziała, że chce zwrócić uwagę na kwestię odpowiedzialności za słowo. Wyraziła 

opinię, że może nie byłoby tak zagorzałej dyskusji, gdyby nie to że władze miasta gdańska 

na początku wypowiedzi publicznych, mówiły o 300-200% podwyżki, teraz mamy 100% 

podwyżki. Prezydent mówił, że ustawa zakłada, że będzie można przyjmować odpady z 

innych miast, wywozić do innych miast. Można, ale nie mamy obowiązku przyjmowania tych 
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odpadów. Kolejna rzecz jeśli chodzi o metodę. Wyraziła opinię, że w tamtych czasach nie 

mówiło się o ochronie środowiska i braku wody w naszym państwie, ale zmiana metody 

właśnie na zużycie wody, byłaby przyczynkiem do tego by mieszkańcy pomyśleli o większej 

oszczędności wody. Powiedziała, że to co najbardziej zbulwersowało, na co się nie zgadza, 

to na mówienie o gdańskich przedsiębiorcach jako o oszustach i zakładania, że będą 

wyrzucać śmieci do lasu, podrzucać. Podkreśliła, że z taką retoryką w Radzie Miasta się nie 

zgadza. 

 

Piotr Grzelak-  Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Zgodził się , że ważne jest odpowiedzialność za słowo. Poinformował, że dwukrotnie biuro 

prasowe dzwoniło do Radia Gdańsk, które podało tę informację, żeby nastąpiło 

sprostowanie. Długo musieliśmy walczyć, żeby Radio Gdańsk dokonało zmiany na swojej 

stronie, mimo, że taka wypowiedz z naszej strony nie padła. Powiedział, że to jest raczej 

pytanie o odpowiedzialność mediów publicznych. Po drugie czy możemy się zgadzać na 

przewożenie odpadów. Poinformował, że miasto do czasu wybudowania spalarni odpadów, 

je wywozi, głównie do cementowni, frakcja energetyczna jest wywożona, ale jeżeli do Polski 

trafiają odpady, tzn. podaż tego odpadu się zwiększa i cena utylizacji tego odpadu się 

zwiększa i jest radykalny skok na rynku frakcji energetycznej. Kiedyś to było 150, 200, 250, 

teraz ceny są 500 zł, a znamy przetargi po 1000 zł. Prezydent podkreślił, że nikt nie zarzuca 

gdańskim przedsiębiorcom oszukiwania. Mówimy o tym, że w dobrej wierze będą 

pospisywali umowy na odbiór odpadów, które nie trafią tam, gdzie będą myśleli, ze mają 

trafić. 

 

Beata Dunajewska – Przewodnicząca Klubu Radnych Wszystko dla 

Gdańska 

Powiedziała, że nikt nie zarzuca gdańskim przedsiębiorcom oszustw. Bardzo często się 

zdarza, że ziemia, którą przekazują firmom przywozowym deweloperzy trafia na Rudni, na 

Olszynkę, ale też w wiele innych miejsc. Nikt kto podpisuje umowę nie spodziewa się, że 

ziemia trafi nie tam, gdzie miała trafić. Wyraziła nadzieję, że czasy, gdy w lasach były 

nielegalne wysypiska już nigdy nie wrócą. Dodała, że jestem za oszczędzaniem wody, co 

nie zmienia faktu, ze śmieci i tak będą produkowane, niezależnie czy woda będzie 

oszczędzana czy nie. Powiedziała, że ustawa poniekąd zakłada, że wszyscy segregują, co 

jest fikcją. Cześć osób segreguje, część nie, co wywołuje wzrost opłat. Dopytywała w  jaki 

sposób miasto zamierza dotrzeć do gdańszczan, żeby uświadomić im, żeby edukować, że 
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jako osoba segregująca płacę np., 2 złote, ale za tydzień może się zdarzyć, z tego powodu, 

że mój sąsiad nie segreguje, że płacę już 6 złotych. Jak zamierzacie promować, wychodzić 

z informacją na zewnątrz, że jeśli sąsiad nie segreguje, to wszyscy będą płacić więcej. 

Wyraziła opinię, że edukowanie jest konieczne, bo to jest bardzo ciężkie, za miesiąc , dwa 

możemy się wszyscy boleśnie przekonać, że segregowanie się nie opłaca. Co zrobi miasto, 

żeby z tą informacją dotrzeć do mieszkańców. 

 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Poinformował, że od dobrych kilku lat miasto prowadzi szeroką kampanię, której symbolem 

jest Supersorter, który dotarł do przedszkoli, do szkół, do różnych środowisk. Jest to 

systemowa, stabilna, rzetelna kampania, dzięki której pracujemy z mieszkańcami. Najpierw 

był Supersporter, teraz jest Biola. Superosrter mówi sortujmy, Biola mówi jak sortujmy. W tej 

chwili przechodzimy na drugi etap. Gdańszczanie mogą być dumni, bo gdańszczanie 

segregują. Odzysk z odpadów to jest 44%. Jest to jeden z najlepszych wyników jeśli chodzi 

o duże miasta w Polsce.  Ale mamy poziomy Unii Europejskiej. Na  2020r. to jest 50% i 

mamy kolej wyzwania z tym związane. Ważna jest kwestia nie tylko sortowania, ale też 

jakości sortowania, np. papier, jeśli zmoknie nie będzie w stanie być produktem. Są pewne 

zasady, które w codzienny życiu musimy wykształcać w swoich zachowaniach. Prezydent 

polecił aplikację, która pomaga segregować tak jak mówią zasady. Kampania jest, będzie 

dalej prowadzona i przechodzi na nowy poziom. Wyraził nadzieję, że uda nam się uzyskać 

ten poziom 50% i Gdańsk pokaże całej Polsce jak segregować śmieci. 

 

Andrzej Skiba – radny Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Przytoczył maila, którego dostał od jednego z mieszkańców Gdańska, który był apelem 

mieszańca Gdańska przed dzisiejszą dyskusją o opłatach za wywóz śmieci. 

 

Katarzyna Czerniewska – radna Klubu Radnych Wszystko dla Gdańska 

Powiedziała, że poruszyła ja wypowiedź radnej Cabaj, która apelowała o odpowiedzialność 

za słowo, kiedy w tym samy apelu zadaje się pytanie z kłamliwą tezą o tak wysokich 

podwyżkach i kiedy samemu w oświadczeniu majątkowym zataja się informacje o 

zadłużeniu wobec Spółdzielni Mieszkaniowej Ujeścisko, a następnie składa korektę i 

ujawnia zadłużenie wobec kolejnych wierzycieli. Powiedziała, że ciekwym było pytanie 

radnego Dzika, jak kwotowo wyrazić tą cześć podwyżki, która wynika wprost z ustawy. Skoro 

zakładamy podwyżkę o  100% i kwotowo jest to 44 grosze, to w moim rachunku podwyżka 
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o 14%, z która mielibyśmy do czynienia bez ustawy zakładałaby podwyżkę o 6 groszy. 

Powiedziała, że chce wrócić do tematu tych osób, które składały deklaracje, że nie będą 

segregowały śmieci i niejako dobrowolnie poddawały się wnoszenia tej wyższej opłaty. 

Dodała, że z jej informacji wynikało, że jest to odsetek 60%. Założyła, że autorom ustawy 

przyświecała mocna wiara w to, że wszyscy w Polsce, z faktu szacunku do prawa, będą 

segregować śmieci.  Wyraziła zdanie, że dochody wielu miast zostaną uszczuplone z wielu 

powodów, m.in. z braku tej nadwyżki, która wynikała z dobrowolnej deklaracji ponoszenia 

wyższej opłaty, z konieczności dostarczenia pojemników  na wszystkie śmieci segregowane, 

ponad to z frakcji mieszanej udaje się odzyskać 10% odzysku. Jesteśmy zobligowani do 

osiągnięcia określonych wskaźników recyklingu, które są dość rygorystyczne, jest to 50%. 

Za każdy procent nieosiągnięcia tego wskaźnika będziemy obciążani milionowymi karami. 

Wyraziła opinię, że zamiast skupiać się na uchwalaniu ustawy, należałoby wdrożyć procesy 

uświadamiające, które spowodują, że społeczeństwo rzeczywiście zacznie segregować. 

Tego się nie da zrobić ustawą, narzucaniem jakiegoś dokumentu, to musi być konsekwentne 

budowanie świadomości, które spowoduje, że te śmieci będziemy segregować. Jeśli nie 

osiągniemy określonych wskaźników recyklingu będzie to kolejny powód uszczuplenia 

dochodów, będziemy zobowiązani do zapłaty kar. 

 

Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Wyjaśniła, że koszt to nie jest 14 procent, a 14 groszy, udział procentowy jest wyższy. Nie 

podajemy tego w procentach, ponieważ nie da się tego wprost przeliczyć, bo to nie jest 

zmiana jednej ustawy o utrzymaniu czystości w gminach która powoduje taką a nie inna 

zmianę. Zmiany innych rozporządzeń ustaw o odpadach też generują wzrost kosztów i to 

są przede wszystkim: wzrost kosztów zagospodarowania, to co się dzieje na bramie, na 

zakładach zagospodarowania odpadów komunalnych. Nie da się tego tak wprost przeliczyć. 

My to liczymy w zupełnie inny sposób. Ustawa nakłada, co możemy wliczyć do systemu i 

jak to podzielić. Nie patrzymy jaki udział, czego powinien mieć większy bądż mniejszy, po 

prostu patrzymy na budżet. Mamy takie wpływy, jakie mamy,  takie wydatki, planowane, 

koszta na kogoś muszą być przeniesione. Są to rzeczy, którym przez kilka miesięcy się 

sprzeciwialiśmy głośno, pisaliśmy, braliśmy udział w komisjach, właśnie przeciw temu o 

czym dzisiaj rozmawiamy  się sprzeciwialiśmy. Jednak nasz głos nie został wysłuchany. 

Mamy rzeczywistość jaką mamy i system musimy ułożyć na obecną rzeczywistość prawną 

i nie ma co się obrażać, tylko szukać rozwiązań na to co mamy. Niestety ciągłe zamiany w 

ustawie tak naprawdę powodują, że system jest ciągle niestabilny, a gospodarka odpadami 

tej stabilności potrzebuje. Działania edukacyjne. Jest prawdą, że nie można napisać w 
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ustawie od jutra segregujemy i nagle wszyscy zaczną segregować. Zmiana postępowania 

z odpadami to jest zmiana nawyków. To  jest najtrudniejszy element w zmianie naszego 

postępowania. W kwestii dotarcia do mieszkańców nie poprzestajemy na tym co robimy.  

Dzięki ekopatrolowi i jego udziale prewencyjnym, to, że będzie w trenie i tylko w kontekście 

gospodarki odpadami przyczyni się, że będziemy bliżej mieszkańców, będziemy mogli z 

nimi rozmawiać. Są duże problemy z samą organizacją punktów gromadzenia odpadów. To 

zadanie należy do zarządców nieruchomości. Jeśli oni sensownie nie zorganizują punktu 

gromadzenia odpadów, to selektywna zbiórka, pomimo deklaracji mieszkańców o chęci 

segregacji, nie będzie dobrze prowadzona. Jesteśmy jednym miastem w Polsce, które 

prowadzi bardzo szeroko działania edukacyjne w szkołach – prywatnych, publicznych. 

 

Joanna Cabaj - radna Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Wytłumaczyła swoje problemy finansowe oraz kwestie zadłużenie w Spółdzielni 

Mieszkaniowej Ujeścisko. Przestawiła sytuację w Spółdzielni Mieszkaniowej Ujeścisko. 

 

Elżbieta Strzelczyk – radna Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie. Do 2018 roku konsumowaliśmy nadwyżki, które 

powstały w systemie z powodu za wysokich stawek uchwalonych w 2013 za wywóz 

odpadów komunalnych. W 2018 przestaliśmy konsumować tą nadwyżkę i już był niedobór, 

więc tak naprawdę podwyżka cen śmieci powinna nastąpić już w 2018. Gdyby nie było tej 

ustawy z lipca 2019, jaka byłaby obecnie cena za śmieci segregowane dla mieszkańców 

Gdańska. Drugie pytanie gdybyśmy nie przymuszali przedsiębiorców, czyli właścicieli 

nieruchomości niezamieszkanych., do tego żeby weszli do systemu i płacili takie małe 

stawki, bo na komisji było powiedziane, że 7 milinów będziemy musieli dopłacić z powodu 

tego, że przymusimy przedsiębiorców do korzystania z systemu, jaka byłaby stawka, 

gdybyśmy nie przymuszali przedsiębiorców. 

 

Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poprosiła prezydenta o odpowiedź. Dodała, że ma wrażenie,  że informacja na temat 

podwyżki padała kilkukrotnie i to było kilkanaście procent. 

 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Podwyżka cen opłat za śmieci wynika z tego, że system musi się bilansować. Po jednej 

stronie mamy przychód za 2019 rok, który szacujemy na koniec roku wykonanie ok 107 mln, 
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a koszty ok 125 mln, czyli mamy rozwarcie na 17,5 mln złotych. Jeśli mamy stawkę 44 

grosze, to ta podwyżka byłaby o 14 procent wyższa. Ostania nadwyżka pojawiła się, ok 1,5 

mln złotych, w 2017 roku i od tego czasu była konsumowana i dochodzimy do 2020 roku, 

który prognozujemy dzisiejszymi uchwałami. 

 

Elżbieta Strzelczyk – radna Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Powiedziała, że nie o taką odpowiedź chodziło. Dyrektor Goitowska tłumaczyła, że musi się 

spinać system, ale są też bieżące wzrosty kosztów, tak jak koszt transportu. 

 

Agnieszka Owczarczak – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

To jest policzone na podstawie prognozy na przyszły rok – 14 procent. 

 

Elżbieta Strzelczyk – radna Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Powiedziała, że to jest prognoza na 2019, dane, które  państwo podajecie, to przewidywanie 

na 2020 uwzględniające wszystkie parametry, które musimy uwzględnić zgodnie z ustawą. 

To jest to 100%. Drugie pytanie 7 mln złotych będziemy my mieszkańcy musieli dopłacić 

przedsiębiorcom, dlatego, żeby ich zachęcić do systemu stosując dumpingowe ceny i to 

muszą zapłacić mieszkańcy za przedsiębiorców. Więc gdybyśmy ich nie zmusili, nie 

stosowali stawki 57,18 za worek to ile byśmy płacili za worek. 

 

Piotr Grzelak- Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Wyjaśnił, że 7 mln wynika za obniżenie opłat za śmieci. Ale czy to oznacza, że ta sama 

śmieciarka, która jedzie do nieruchomości zamieszkałych po prostu się w danym miejscu 

nie zatrzyma to czy będzie niższy koszt tym spowodowany. Nie będzie. Powiedział, że 

nieprawdziwa jest teza. którą pani przestawiła, że 7 mln złotych mieszkańcy dają na 

przedsiębiorców. Bo przy tym samym systemie, wyprowadzeniu niezamieszkałych i tak 

mieszkańcy muszą zapłacić, czy obejmiemy ich czy nie. Pewnie jakieś różnice kosztowe by 

były, ale śmieciarka jak jedzie na miasto to odbiera odpady. 

 

Kazimierz Koralewski- Przewodniczący  Klubu Radnych Prawa i 

Sprawiedliwości 

Powiedział, że stan jest taki, że Sejm przyjął ustawę. Obowiązek  nakładają na Polskę 

wyśrubowane przez Unię Europejską przepisy w zakresie segregowania odpadów. 

Zbiorowa odpowiedzialność za brak segregacji groziła już w 2013 r., ale nie była 
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egzekwowana, teraz będzie. Powiedział, że pozbierał opinie od zarządców nieruchomości. 

Zdaniem zarządców kontrakty, przetargi które są odgórnie realizowane przenoszą 

odpowiedzialność za jakość usługi, za cenę na miasto. Małe firmy wywozowe, które 

proponowały konkurencyjne ceny zniknęły z rynku, rynek się zmonopolizował, usługi 

drożeją, jakość tych usług spada. Monopoliści podzieli rynek, dyktują stawki, które rosną bo 

brak reguł wolnego rynku. Ta ustawa dopuściła możliwość, by uwolnić rynek i pozbyć się 

tych odpadów, które powstają w rożnego rodzaju miejscach usługowo-produkcyjnych. 

Nasza interpretacja tej ustawy, która dopuszcza taką możliwość powoduje, że dokładamy 

do tego interesu jako mieszkańcy.  Ponad to, żeby miasto mogło mieć ten strumień odpadów, 

którego tak potrzebuje. Przetarg w Gdańsku odbył się w pierwszej połowie bieżącego roku 

i zdaniem zarządców stający do przetargu wiedząc, że ustawa powstaje nie śrubowali marży. 

Stąd ten wzrost nie jest tak duży jeśli chodzi o wyniki przetargu. Jaka byłaby konfrontacja 

cen, jaka byłaby cena za usługę. 

 

Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Wyjaśniła, że nas jako urzędy obowiązuje ustawa o zamówieniach publicznych, więc 

musimy się trzymać warunków określonych w tej ustawie. Niestety nie możemy tak 

funkcjonować jak mogą funkcjonować firmy prywatne, które  mogą w zupełnie inny sposób 

realizować koszty itd. Skoro ustawodawca nakłada na gminę takie obowiązki a nie inne, 

oraz kary za niewywiązanie się z obowiązków to musimy odpowiedzialnie podchodzić do 

tematu, trzymać szczelny system, musimy trzymać strumień pod kontrola, wiedzieć, że 

odpady, które zbieramy są zagospodarowane w sposób odpowiedni i odpowiedzialny, które 

zagwarantują nam i mieszkańcom, że poziomy, które zostały nałożone, że je po prostu 

osiągniemy. 

 

Kamila Błaszczyk- radna Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej 

Wyraziła zdanie, że mieszkańcy mogą mieć dużo obaw, nie znać dogłębnie tematu, mogą 

wysyłać do radnych maile. Powiedziała, że od radnego oczekiwałaby, by nie posługiwać się 

w dyskusji mailem, który nie ma w sobie prawdy. Oczekiwałaby, by radny wytłumaczył 

mieszkańcowi jaka jest prawda. Wyraziła opinię, że koszta śmieci rosną przez nieracjonalną 

politykę w skali krajowej, że dopuszczamy do tego, żeby tony śmieci przyjeżdżały do Polski. 

Powiedziała, że widzimy jak wygląda sytuacja w całej Polsce odnośnie śmieci.  Żyjemy w 

kraju, gdzie płoną nielegalne wysypiska, importowane są tysiące ton śmieci zza granicy i to 

wszystko wpływa na cenę, 
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Przemysła Majewski - radny Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Dopytywał czy dysonują państwo danymi, które wskazują na to, ze ilości śmieci 

wywożonych do lasów jest mniejsza dzięki obowiązkowi odbioru odpadów przez samorząd 

wynikającym m.in. z ustawy z 2013 r? 

 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Powiedział, że miasto jest w stanie takie dane przedstawić , ale nie w chwilo obecnej. 

Natomiast sam system, z którego wynika ze sam odpad jest własnością miasta powoduje, 

ze nie ma za bardzo interesu by śmieci były wywożone do lasu. Nie mówię, że system który 

do tej pory był jest super szczelny, ze działa idealnie, bo oczywiście nielegalne wysypiska w 

tym systemie też się pojawiają, ale zasada tego systemu powoduje, że tych nielegalnych 

wysypisk powinno być coraz mniej. Wskazał, że w tej chwili zasada jest odwracana, 

rozszczelnia się system. Nie ma automatu, że gmina bierze od nieruchomości odpady, co 

powoduję, że traci na  nimi kontrolę i z tego powodu tych nielegalnych wysypisk może być 

więcej. 

 

Piotr Gierszewski – radny Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Wyraził opinię, że do tych uchwał zostało wrzucone wiele tematów związanych z polityką 

śmieciową. Przypominał, że w 2016 r uzyskano nadwyżkę z opłat śmieciowych ponad 40 

mln złotych. Przez 2 lata inwestujemy te pieniądze, potem okazuje się , że żyjemy na kredyt, 

bo nie bilansujemy właściwej kwoty za utylizację śmieci. Zwrócił uwagę, że element spalarni 

śmieci całkowicie wypadł z dyskusji i omawianego problemu. Prosił o klika słów komentarza. 

Wyraził żal, że nie można ustalić precyzyjnie jaki jest procent winy w ustawie, a jaki jest 

faktyczny koszt związany z utylizacją śmieci. Wyraził opinię, że gdybyśmy od takiego 

podziału wyszli, łatwiej byłoby uzasadnić podwyżki i dyskutować jak zmniejszyć koszty 

związane z uzyskaniem tej różnicy jeśli chodzi o to co wymaga ustawa, a to co faktycznie 

w kosztach zostało wrzucone. 

 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Projekt Zakładu Termicznego Przekształcania Odpadów Port Czystej Energii otrzymał 

pozytywną notyfikację Komisji Europejskiej. Być może przed świętami lub na przełomie roku 

otrzymamy ostateczną decyzję o dofinansowaniu. Powiedział, że w tej chwili jest 

procedowana w Komisji Europejskiej. Jest pozwolenie na budowę, na to pozwolenie jest  
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odwołanie do wojewody. Prosił  o wsparcie, by wojewoda szybko rozstrzygnął. Wyraził 

opinię, że zarzuty są absurdalne. Powiedział, że miasto zrobiło wszystko, by te inwestycje 

przygotować. Dodał, że nie ma przekonania czy w Polsce jest wystarczająca liczba spalarni, 

a polityka ministerstwa mówi, że na dzień dzisiejszy nie będzie dofinansowania budowy 

spalarni w Polsce. Wyraził wątpliwość czy to jest dobry moment, by blokować budowę 

spalarni. Gdańsk spalarnię będzie miał, ale rynek spalarniany jeszcze w Polsce do końca 

się nie ukształtował. Więc jest to bardziej pytanie do rządu, czy powinien te działania 

hamować. 

 

Dawid Krupej – radny Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Pytanie dotyczy budżetu. Wpływy z gospodarowania odpadami to ok 160mln, natomiast 

wydatki bieżące związane z odbiorem i transportem odpadów to ok 150 mln złotych. 

Dopytywał czy to oznacza,  ze będziemy mieć jakąś nadwyżkę. Kolejne pytanie dotyczyło 

tego, jak rozumieć, że takie gminy jak Kolbudy obniżyła miesięczne opłaty za śmieci o 5%, 

a Wejherowo podniosło jedynie o 39%, Puck o 21%. Dlaczego w Gdańsku trzeba podnieść 

opłaty o 100%.   

 

Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Odpowiedziała, że w budżecie podane są wydatki bieżące, nie widać inwestycji dotyczącej 

gospodarki organizowanej przez urząd miejski, czyli mówimy o ekopatrolu itd. 

 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Zwrócił uwagę, że w gminie Kolbudy stawka w ostaniach latach szła drastycznie w górę, 

więc trudno to porównywać. 

 

Agnieszka Owczarczak – Przewodniczącą Rady Miasta Gdańska 

Zwróciła uwagę, że gmina Kolbudy obniżyła opłaty o 5% - 4 zł, ale w porównaniu  do 

Gdańska opłata jest większa. 

 

Krystian Kłos – radny Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej 

Wyraził opinię, że słuchając dyskusji ma wrażenie, że miasto chce się wzbogacić na 

opłatach ze śmieci. Przypomniał, że miasto nie może wydatkować tych środków na inne 

cele niż te wynikające z ustawy. Środki pozostają na obsługę systemu. Miasto nie zarobi na 

śmieciach co najwyżej może stracić poprzez dopłatę jeśli pojawi się ubytek środków w 
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systemie. 

Wyraził opinię, że wzrost opłat za odbiór śmieci, a szczególnie za masę energetyczną 

wynika ze sprowadzenia do Polski śmieci. Być może zatrzymanie napływu śmieci z 

zagranicy pozwoliłoby na obniżenie kosztów utylizacji. Podkreślił, że zmienił się sposób 

sortowanych śmieci na niekorzyść miasta i tracimy wg nowego wyliczenia ilość sortowanych 

odpadów. Jeśli nie osiągniemy odpowiednich poziomów to czekają nas kary. Należy 

podkreślić, że ustawodawca nie pomaga gminom osiągnąć większych wyników, a wręcz 

przeciwnie zmienia system, który powoduje, że wg nowych wyliczeń odsetek sortowanych 

śmieci spada. Wyraził zdanie, że ceny dumpingowe nie byłyby stosowane, gdyby ustawa w 

obecnym kształcie nie została przyjęta przez Sejm. 

 

Karol Rabenda – radny Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

powiedział, ze ustawa nie nakazuje odbioru śmieci od przedsiębiorców. Dopytywał czy jest 

symulacja ile podwyżka by wyniosła, gdybyśmy nie wzięli śmieci od przedsiębiorców. Ile 

tracimy w wyniku tego, że miasto obejmuje systemem lokale niezamieszkane. 

 

Olga Goitowska- Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Powiedziała, że w momencie podpisania ustawy przez prezydenta miasto musiało podjąć 

decyzję co robi z lokalami niezamieszkałymi, czy wykreśla z systemu czy nie. Nie było 

robionych symulacji ekonomicznych z tego powodu, że nie do końca wiadomo jak sytuacja 

się rozwinie. Nie mogliśmy tez podjąć decyzji ad hoc, bez konsultacji z tymi 

nieruchomościami, które dają bardzo dobry surowiec do systemu, duże ilości odpadu do 

recyklingu. Zależy nam na odbiorze z tego typu nieruchomości, ponieważ przyczyniają się 

do tego, że jesteśmy w stanie osiągną poziom recyklingu. Jak zachowa się system w 

nowych warunkach dopiero będziemy się temu przyglądać i to weryfikować. 

 

Cezary Śpiewak- Dowbór – Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji            

Obywatelskiej 

Krótko podsumował  dyskusje. Omówił ponownie 4 metody. Wyraził opinię, że metoda 

oparta o metry kwadratowe jest najmniej niesprawiedliwa. Podkreślił, że rozliczenie, które 

uchwalamy to jest rozliczenie do głównego licznika w budynku. To nie jest rozliczenie do 

mieszkania. To co się dzieje wewnątrz wspólnoty czy spółdzielni to jest kwestia metody 

przyjętej przez wspólnotę/ spółdzielnię. 

Powiedział, że praktycznie wszędzie rosną opłaty za śmieci. Podwyżka opłat za śmieci w 
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zgłoszonym przez prezydent projekcie uchwały wynika ze zmian na poziomie 

ogólnopolskim wprowadzonym przez PIS. Podwyżki dotkną wszystkich mieszkańców 

Polski, a Gdańsk będzie kształtował się na mapie Polski jako jedno z tańszych miast w 

kontekście kosztów wywozu śmieci. Wyraził opinię, że uchwała jest najlepszym możliwym 

na ten moment rozwiązaniem. Zagłosujemy za jej przyjęciem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

DRUK 420 

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Gdańska 
 

 

Opinia Komisji: 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej - pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu -pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju -pozytywna 

 

      
Głosowanie         
          
za – 31 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 0 

 

Rada Miasta Gdańska przyjęła 

Uchwałę nr XVII/423/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

miasta Gdańska   

 

Uchwała stanowi załącznik nr 78 do protokołu. 

 

 

72)  w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
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odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk 421 + 

autopoprawka) 

 

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej - pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu -pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju -pozytywna 

 

Głosowanie 

za – 20 

przeciw - 0 

wstrzymujących się – 11 

 

Rada Miasta Gdańska przyjęła 

Uchwałę nr XVII/424/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów,  w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 79 do protokołu. 

 

73)  w sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia sposobu obliczenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, które w części 

stanowią nieruchomość, którą zamieszkują mieszkańcy, a części nieruchomości, na 

której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (druk 430) 

 

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej - pozytywna 
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Komisja Strategii i Budżetu -pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju -pozytywna 

 

Głosowanie 

za – 20 

przeciw - 11 

wstrzymujących się – 0 

 

Rada Miasta Gdańska podjęła 

Uchwałę nr XVII/425/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia sposobu obliczenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi   dla nieruchomości, które w części 

stanowią nieruchomość, którą zamieszkują mieszkańcy,  a części nieruchomość, na 

której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 80 do protokołu. 

 

 

74)  w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 

pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów 

komunalnych powstałych na nieruchomościach, na której nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (druk 431+autoporawka) 

 

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej - pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu -pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju -pozytywna 

 

Głosowanie 

za – 20 
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przeciw - 11 

wstrzymujących się – 0 

 

Rada Miasta Gdańska podjęła 

Uchwałę nr XVII/426/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

 w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 

pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów 

komunalnych powstałych na nieruchomościach, na której nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 81 do protokołu. 

 

 

75)  w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 

terenie Gminy Miasta Gdańska oraz warunków i trybu składania deklaracji za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej (druk 433) 

 

 

Opinia Komisji: 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej - pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu -pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju -pozytywna 

 

Głosowanie 

za – 20 

przeciw - 0 

wstrzymujących się – 11 

 

 

Rada Miasta Gdańska przyjęła 

Uchwałę nr XVII/427/19 
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z dnia 28 listopada 2019 roku 

 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 

terenie Gminy Miasta Gdańska oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 82 do protokołu. 

 

 

76)  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty                                 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Miasta Gdańska oraz warunków i 

trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej (druk 

432) 

 

Opinia Komisji: 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej - pozytywna 

Komisja Strategii i Budżetu -pozytywna 

Komisja Zrównoważonego Rozwoju -pozytywna 

 

 

 

Głosowanie 

za – 20 

przeciw - 0 

wstrzymujących się – 11 

 

Rada Miasta Gdańska podjęła 

Uchwałę nr XVII/428/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Miasta Gdańska oraz warunków i trybu składania 

deklaracji   za pomocą środków komunikacji elektronicznej 
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Uchwała stanowi załącznik nr 83 do protokołu. 

 

 

77) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składów osobowych Komisji Rewizyjnej, 

Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji oraz stałych Komisji Rady Miasta Gdańska (druk 

443) 

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 29 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 0 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/429/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składów osobowych Komisji 

Rewizyjnej, Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji oraz stałych 

Komisji Rady Miasta Gdańska 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 84 do protokołu. 

 

 

78) w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana XXX dotyczącej działania 

dyrektora Gdańskiego Domu Integracyjno-Rodzinnego (druk 445) 
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Radny ANDRZEJ SKIBA 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 21 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 10 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/430/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana XXX dotyczącej 

działania dyrektora Gdańskiego Domu Integracyjno-Rodzinnego 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 85 do protokołu. 

 

 

79) w sprawie rozpatrzenia skargi  na Dyrektora Gdańskiego Centrum Świadczeń  (druk 

446) 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 21 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 10 
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Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/431/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi  na Dyrektora Gdańskiego Centrum 

Świadczeń   

 

Uchwała stanowi załącznik nr 86 do protokołu. 

 

 

80) w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie                   

w Gdańsku  (druk 447); 

 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 21 

         przeciw   - 2 

         wstrzymało się  - 7 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/432/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 
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w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie w Gdańsku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 87 do protokołu. 

 

 

81) w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Gdańska  (druk 448) 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

 

 za             - 28 

         przeciw   - 0 

         wstrzymało się  - 2 

 

Rada Miasta Gdańska  

w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XVII/433/19 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Gdańska   

 

Uchwała stanowi załącznik nr 88 do protokołu. 

 

 

PUNKT 5 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 
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Radny ANDRZEJ SKIBA 

Poruszył temat Spółdzielni Mieszkaniowej „Ujeścisko”. Zaapelował do radnych, aby 

postarali się pomóc mieszkańcom w tej sprawie. 

 

Radna JOANNA CABAJ 

Naświetliła sytuację Spółdzielni Mieszkaniowej „Ujeścisko”. Poinformowała, że ma żal do 

Miasta za to, że wielokrotne monity od mieszkańców zostały zignorowane. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI 

Chciałby ustalić jak będzie wyglądać współpraca pomiędzy miastem a mieszkańcami. 

 

Radny WALDEMAR JAROSZEWICZ 

Zadał pytanie, czy rzeczywiście Gdańsk sprowadza Etiopczyków do miasta. 

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK 

Poprosiła o przysłanie wyliczenie za wywóz odpadów. 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR 

Stwierdził, że sytuacja SM Ujeścisko nadaje się do prokuratury. 

 

Radny MATEUSZ SKARBEK 

Poparł wypowiedź radnego Śpiewaka-Dowbora. 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA 

Poinformował, że złożono zawiadomienie do prokuratury. 

 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Podsumował spotkanie z SM Ujeścisko. 

 

Radna JOANNA CABAJ 

Zaapelowała do UM o wsparcie prawne mieszkańców w sytuacji SM. 

 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Poinformował, że w spotkaniu z SM uczestniczyła mecenas, która ma specjalizację z prawa 
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spółdzielczego. 

 

PUNKT 6 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca RMG 

Zamknęła obrady sesji. 

 

Obrady zakończono o godzinie 19:00. 

 

 

 

Przewodnicząca  
Rady Miasta Gdańska  

 
 
 

Agnieszka Owczarczak  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła  
na podstawie zapisu w formie cyfrowej  
 
 
podinspektor BRMG  
Michele Bobkowska 
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